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Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2010. június 21-én 
megtartott Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Feke László műszaki irodavezető 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 Ernyes Csilla pályázatíró referens 
 
 Földi Imre bizottság elnöke 
 Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag 
 Kondacs György bizottsági tag 
 Kiss Gábor bizottsági tag 
 Kanó József bizottsági tag 
 Kovács Mária bizottsági külső tag 
 Nagy Antal bizottsági külső tag 
 
Meghívottak: 
 Nagy Erika Strandfürdő és Gyógyászat dolgozója 
 Kónya András Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület elnöke 
  
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, Balogh Csilla jegyzőt, Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási 
irodavezetőt, Feke László műszaki irodavezetőt, Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt, 
Ernyes Csilla pályázatíró referenst, Nagy Erikát a Strandfürdő és Gyógyászat dolgozóját, 
Kónya Andrást a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület elnökét, továbbá a Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság megjelent tagjait.  
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 
mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 7 fő. Távolmaradt Kiss 
Károly bizottsági tag 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

1. Dévaványa szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet munkálatainak állásáról 
tájékoztató. A KEOP 7.2.0 uniós pályázat megvalósításának helyzete. 

 Előadó: Feke László műszaki irodavezető                            
 

2. Bejelentések. 
 
Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata?  
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 186/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2010. június 21-én 
tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

1. Dévaványa szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet munkálatainak 
állásáról tájékoztató. A KEOP 7.2.0 uniós pályázat megvalósításának 
helyzete. 
 Előadó: Feke László műszaki irodavezető                            
 

2. Bejelentések. 
 

 
1. napirend: Dévaványa szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet munkálatainak állásáról 
tájékoztató. A KEOP 7.2.0 uniós pályázat megvalósításának helyzete. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti 
az első napirendi pontot, amely Dévaványa szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet 
munkálatainak állásáról, a KEOP 7.2.0 uniós pályázat megvalósításának helyzetéről szóló 
tájékoztató. Az írásos tájékoztató megküldésre került a bizottság tagjai részére, azt mindenki 
áttanulmányozhatta. Megkérdezi Feke László műszaki irodavezetőt és Ernyes Csilla 
pályázatíró referenst, az írásos előterjesztéshez van-e kiegészítésük? 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Kiegészítése nincs az írásban leírtakhoz, amennyiben a 
bizottság tagjai részéről kérdés merül fel, azokra válaszol. 
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Kiegészítésként tájékoztatja a bizottság tagjait, mely 
szerint a 60 napos szerződéskötési határidő lejárt, de kaptak egy tájékoztatást arról, hogy 30 
nappal meghosszabbítják a határidőt, így 90 napra elhúzódik a határidő. Most már a 
meghosszabbított 30 napban vannak, így az elkövetkező hetekben megtörténik a támogatási 
szerződés aláírása.  
Ennyit kívánt kiegészítésként elmondani a pályázatíró referens. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a tájékoztatást.  
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a Dévaványa 
szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet munkálatainak állásáról, a KEOP 7.2.0 uniós pályázat 
megvalósításának helyzetéről szóló tájékoztatóval kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Dévaványa 
szennyvízcsatornázása 8-10. sz. öblözet munkálatainak állásáról szóló tájékoztatót fogadja el. 
Kéri, aki a tájékoztatót elfogadásra javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
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Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 187/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a „Dévaványa 
Szennyvízberuházás megvalósítása” c. projektjéhez kapcsolódó tájékoztató 
jelentést megismerte, javasolja, hogy annak tartalmával a testület értsen 
egyet.  
 

2. napirend: Bejelentések. 
 
2010. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
bejelentésekre. Elsőként a 2010. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítását 
tárgyalják meg. Megkéri a gazdálkodási irodavezetőt, hogy a rendelet módosításának 
szükségességéről tájékoztassa a bizottságot. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Köszönti a bizottság tagjait. Elmondja, 
hogy az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítás szükségessége 
főként a Strandfürdő és Gyógyászat intézmény átszervezéséből adódik, mivel szakfeladatként 
átkerült az önkormányzat költségvetésébe. Az előterjesztésben írta is, hogy költségvetés 
összesenben nem okoz plusz forrást, a főösszeget nem érinti a változás. Módosítás szükséges 
továbbá azért is, mert évközben a központi költségvetésből pályázat útján plusz forráshoz 
jutottak, melyet bevétel és kiadás oldalon is rendezni kell, valamint a 2009. évi 
pénzmaradvány felhasználásáról is döntött a Képviselő-testület, egy részét a 2009. évi 
költségvetésben rendezték, a különbözetet pedig most rendeznék a rendeletmódosítással. Az 
előirányzat módosítási javaslatokról többnyire már döntött a testület, illetve vannak olyan 
összegek, melyeket meghatározott célra kell elkölteni. A létszámváltozás tekintetében az 
ÁMK intézménynél 1 fő létszámleépítésről már döntött a testület, továbbá a mostani 
előterjesztések között szerepel további 2 fő létszámleépítésről szóló kérelme az intézmény 
vezetőjének, amely a költségvetés módosításába beépítésre került.  
Tájékoztatásként elmondja az irodavezető, hogy a költségvetési rendelet módosításáról 
készült előterjesztésben tájékoztatást adott az elmúlt időszak negatív és pozitív változásairól 
is. Folyamatosan felmerült a testületi üléseken a Magyar Horizont Energia Kft. adóelőleg 
feltöltése, ugyanis nagy összeget utalt át az önkormányzathoz 2008. és 2009. év 
decemberében. Az önkormányzat óvatosságból lekötött az utalt összegből 50 millió forintot 
június 30-ig. A Magyar Horizont Energia Kft. benyújtotta a bevallását, melyben 68 millió 
forint túlfizetést jeleztek. Elmondja az irodavezető, hogy a helyi adó bevallások feldolgozása 
jelenleg folyamatban van, nemcsak a Magyar Horizont Energia Kft., hanem néhány nagyobb 
vállalkozónak is keletkezett túlfizetése, illetve vannak befizetési kötelezettségek is, de az nem 
jelentős összeg. A Magyar Horizont Energia Kft. nem kérte vissza a túlfizetett összeget, de 
bármikor visszakérheti.  
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A Magyar Horizont Energia Kft. még a végleges adóbevallás benyújtásakor olyan adóalapot 
határozott meg, hogy 22 millió forint törlést kellett végrehajtani, éppen ezért a Kft-nek 
mintegy 100 millió forint túlfizetése van az önkormányzat felé. Fontosnak tartja elmondani, 
hogy már 76 millió forint túlfizetése volt a Kft-nek 2009-ben is, és akkor sem kérte vissza az 
összeget, érthetetlen, hogy 100 millió forint túlfizetést nem kérnek vissza. Ez az 
önkormányzatnak sem jó, mert a számlán van a pénz, de nem lehet vele gazdálkodni. 
Amennyiben nem kéri vissza a Kft. a túlfizetést, jövőre ekkora összeggel kevesebb lesz a 
helyi adóbevétele az önkormányzatnak.  
 
Balogh Csilla – jegyző: Hozzá kell tenni, hogy módosul az önkormányzat adóerőképessége is, 
mert megigényelik az államtól. Eddig mindig arról számolt be a testületnek, hogy milyen 
magas a helyi adóbevétel, de annyival kevesebbet kap az önkormányzat az államtól de ez 
most visszafelé is igaz, ennyivel többet fognak az államtól kapni. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy az adóerőképességet 
módosítani fogják a jogszabályban megadott határidőig. Az állam, mint kieső bevételt 1,4 %-
ig visszaadja az önkormányzatnak, nem teljesen ennyit, mert az adóerőnél figyelembe veszi a 
8 % helyben képződött SZJA bevételt és a megyei feladatokra kapott pénzt is. A helyi 
iparűzési adóbevallások feldolgozása után tudják pontosan kiszámítani, mennyit térít meg az 
állam az önkormányzatnak, ezért van a jövedelem kiesés mérséklés. 
  
Balogh Csilla – jegyző: Kérdése, hogy mikor fogják az állam megtéríteni a különbözetet? 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Október 2-án kapja meg az 
önkormányzat a jövedelem kiesés mérséklést, mert a módosítás után 2 hónappal, és most már 
mindig a hónap első munkanapján van a leutalás. 
 
Balogh Csilla – jegyző: A Magyar Horizont Energia Kft. nem kérte vissza a túlfizetést, és ha 
kéri, addig nem is utalják vissza, amíg az államtól a különbözet meg nem érkezik.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Kérdése, 
hogy mikorra fejeződik be az iparűzési adóbevallások feldolgozása, hogy lássák mennyi a 
túlfizetés? 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: 80 %-a már feldolgozásra került a 
bevallásoknak, de tudni kell, hogy azok nagyon hibásak. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy a Kft. kamattal együtt kéri vissza a túlfizetés összegét? Reméli, hogy az 
önkormányzatnak kamatozik a lekötött pénz. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Adó esetén nem fizetnek kamatot, csak akkor kellene kamatot fizetni, 
ha késedelmes visszafizetésről lenne szó. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy az adóbevallások 100 %-os feldolgozása után újra tárgyaljanak az ügyben. Nem jelölte 
meg a Kft. a bevallásában, hogy visszakéri a túlfizetést, de ha visszakéri, próbálják meg a 
határidőt úgy tartani, hogy az államtól az igénylést megkapják. 
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Balogh Csilla – jegyző: Elmondja, hogy jogszabály szerint adóegyenleg közlési kötelezettség 
van az adóirodának, melynek október 31-ig kell eleget tenni. Amennyiben októberben küldi 
meg az adóiroda az egyenlegközlőt – és ezt így is tervezzük –, akkor októberben szembesül a 
Kft. milyen mértékű túlfizetésük van. De ha október elején az államtól átutalt adóerőképesség 
különbözet összege megérkezik, akkor ha visszaigényli is a Kft. a túlfizetést, nem fog 
likviditási problémát, gondot okozni az önkormányzatnak. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság: Megadja a szót 
Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag részére. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Megjegyzi, hogy az önkormányzat költségvetését teszi bizonytalanná a Magyar Horizont 
Energia Kft. magatartása az adóelőleg túlfizetéssel, így az önkormányzat nem tud előre 
tervezni.  
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy csak korrigálni tudják a 
központi költségvetést, ennél biztosabb nincs, mint ahogy az adóalapot korrigálják és a 
központi költségvetésből visszakérik. Az önkormányzat adóerőképessége ha romlik, 
háromszor van lehetőség egy évben a korrigálásra. Ez a pénz az önkormányzatnak megtérül. 
Arról is beszámolt az előterjesztésben, hogy a tanulói létszám nem volt jól felmérve, 30 fővel 
csökkentették a létszámot, amely 1.560.000,- Ft-ot jelent önkormányzati szinten. Ezzel 
arányosan a kiadás is csökken, hogy a költségvetés egyensúlyban legyen. 2009. évi 
feladatmutatókkal számoltak, ezt is jelezték, csak előirányzat nem volt, most került 
beállításra. A tájékoztató 4. pontjában jelezte, hogy a védőnői feladatok finanszírozása 
tekintetében mivel a gyermeklétszám csökkent, el kell gondolkodni azon, szükség van-e 
három védőnői körzetre. Elmondja az irodavezető, 2009 márciusában már érkezett levél az 
önkormányzat felé, hogy 500 pontot nem éri el egy védőnői körzet, és javasolták, hogy 
részmunkaidős foglalkoztatással oldják meg a helyzetet. Azt válaszolták, hogy átmenetileg 
megoldható azzal, hogy a születések száma másik évre áthúzódhat, így nem tudják megoldani 
csak 3 védőnői körzettel az ellátást. Jelzi viszont a gazdálkodási irodavezető, hogy a 2011. évi 
költségvetés tervezésekor vissza kell térni az ügyre, meg kell tárgyalni, hogy 3 védőnői 
körzetből 2 körzet kerüljön-e kialakításra, erről majd döntenie kell a testületnek. Jelenleg 2 
védőnői körzet nem éri el az 500 pontot, 1 körzetben pedig – az iskolai védőnői ellátás 
tekintetében – a református általános iskolai ellátást a védőnő feladatkörébe helyezték. 
Elmondja, hogy az iskolai egészségügyi ellátást sem csökkenthetik, mert ott 1000 pontot kell 
elérni és 964 pontot szereztek, az iskola egészségügyi ellátás tekintetében is minden évben 
csökken a pontok száma. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Kérdése, 
hogy meddig kell dönteni a védőnői körzetekről, van-e határidő? 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: A szeptember 30-i létszámot október 30-
ig kell lejelenteni, utána kezdődik a finanszírozás, bármikor dönthet a testület. Úgy gondolja, 
hogy a 2011. évi költségvetés tervezésekor kellene rá visszatérni. Szerencsére nincs 
visszamenőleges hatály, év vége felé már jobban látják a születendő gyermeklétszám 
alakulását. Újabb költségvetési megszorításokról még nem tudnak, de a médiából lehet 
hallani, amennyiben a változásokról a szabályozás megszületik, visszatérnek a költségvetés 
módosítására. 
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a gazdálkodási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e még valakinek 
kérdése, hozzászólása a 2010. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosításával 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy Dévaványa Város 
Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 7/2010. (III. 26.) önkormányzati rendelet, 
5/2010. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a mellékelt tervezet 
szerint a testület alkossa meg. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, és a rendelet megalkotását javasolja, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 188/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy Dévaványa Város Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 
7/2010. (III. 26.) önkormányzati rendelet, 5/2010. (II. 26.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa 
meg. 

 
 (Dévaványa Város Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 7/2010. (III. 26.) 
önkormányzati rendelet, 5/2010. (II. 26.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
„Dévaványa Szennyvízberuházásának megvalósítása” című pályázat keretében a 
közbeszerzési eljárások teljes körű lebonyolítására beérkezett ajánlatok értékelése 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a szennyvízberuházás megvalósítására nyert pályázat 
kapcsán a közbeszerzési eljárások teljes körű lebonyolítására beérkezett ajánlatok értékelése. 
Megkéri a pályázatíró referenst az ismertetésre. 
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Ismerteti, hogy Dévaványa Város Önkormányzata az Új 
Magyarország Fejlesztési Terv Környezeti- és Energia Operatív Program támogatási 
rendszeréhez benyújtott „Dévaványa Szennyvízberuházásának megvalósítása” című KEOP-
1.2.0/2F/09-2010-0006 jelű pályázatát az Irányító Hatóság nettó 290.662.600,- Ft. összegű, 
támogatásra érdemesnek ítélte meg.  
A pályázat megvalósításához kapcsolódó közbeszerzési eljárások lebonyolítására az 
önkormányzatnak megfelelő szakértői szolgáltatást nyújtó közbeszerzési tanácsadó 
igénybevételére van szükség az alábbi feladatok ellátására vonatkozóan:  

 Kivitelező kiválasztása – közösségi eljárásrend keretében,  
 Mérnök kiválasztása – egyszerű eljárás keretében,  
 Projektmenedzser kiválasztása – egyszerű eljárás keretében,  
 Könyvvizsgálói feladat illetve a nyilvánossággal kapcsolatos teendőket ellátó szerv 

kiválasztása.  
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Elmondja a pályázatíró referens, hogy két esetben a kivitelező kiválasztására közösségi 
eljárásrend keretében kerül kiválasztásra a kivitelező. A mérnök kiválasztása pedig egyszerű 
eljárásrend keretében, nemzeti eljárás keretében. Erre közbeszerzési tanácsadó igénybevétele 
szükséges. 
A feladatok elvégzésére a helyi beszerzési eljárás keretében három cégtől kértek árajánlatot. 
A megadott határidőig: 2010. június 21-én 10.00 óráig három cég megküldte árajánlatát a 
következő tartalommal:  
 

1. All-READY Üzletviteli Tanácsadó Kft.  
5700 Gyula, Mátyás K. u. 31/1. 

 
a,  A pályázat megvalósításához kapcsolódó közbeszerzési eljárások teljes körű 

lebonyolítására  
Ajánlati díj összesen: a beszerzések becsült értékének 0,8 % + Áfa, azaz kb. 
3.419.560 Ft. 

:           
 A fenti díjtétel magában tartalmazza az eljárás lebonyolításához kapcsolódó 
hirdetmények után fizetendő közzétételi díjat, e szerint a közzétételi díjak a 
Megbízottat terhelik, ennek arányában az eljárás során keletkező dokumentációk 
értékesítéséből származó bevételek a Megbízottat illetik.  

 
2. CSEMBI Kereskedelmi és Szolgáltató Bt.    

4273 Hajdúbagos Tag tanya 23. 
 

a, A pályázat megvalósításához kapcsolódó közbeszerzési eljárások teljes körű 
lebonyolítására  
Ajánlati díj összesen: a beszerzések becsült értékének 1,2 % + Áfa, azaz kb. 
5.129.340 Ft. 

:           
 A fenti díjtétel magában tartalmazza az eljárás lebonyolításához kapcsolódó 
hirdetmények után fizetendő közzétételi díjat, e szerint a közzétételi díjak a 
Megbízottat terhelik, ennek arányában az eljárás során keletkező dokumentációk 
értékesítéséből származó bevételek a Megbízottat illetik.  
 
3. Piskolty Mária Egyéni vállalkozó 

5600 Békéscsaba Bartók Béla u. 7. II./8. 
 

a, A pályázat megvalósításához kapcsolódó közbeszerzési eljárások teljes körű 
lebonyolítására  
Ajánlati díj összesen: a beszerzések becsült értékének 1,1 % + Áfa, azaz kb. 
4.701.895 Ft. 

:           
 A fenti díjtétel magában tartalmazza az eljárás lebonyolításához kapcsolódó 
hirdetmények után fizetendő közzétételi díjat, e szerint a közzétételi díjak a 
Megbízottat terhelik, ennek arányában az eljárás során keletkező dokumentációk 
értékesítéséből származó bevételek a Megbízottat illetik.  
 

A beérkezett ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ajánlattevő az ALL-READY 
Üzletviteli Tanácsadó Kft.  
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a pályázatíró referensnek a tájékoztatást. 
Megkérdezi, hogy az ALL-READY Üzletviteli Tanácsadó Kft. rendelkezik-e referencia-
munkával? 
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Elmondja, hogy az ajánlatok bekérésénél természetesen 
figyeltek arra, hogy olyanokat keressenek meg, akinek a megyében szennyvízberuházás 
tekintetében van referencia munkája. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a szennyvízberuházás megvalósítása 
kapcsán a közbeszerzési feladatok teljes körű lebonyolítására beérkezett ajánlatokkal 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy „Dévaványa 
Szennyvízberuházásának megvalósítása” című KEOP-1.2.0/2F/09-2010-0006 jelű pályázaton 
elnyert támogatás segítségével megvalósítandó feladatokhoz kapcsolódó közbeszerzési 
eljárások teljes körű lebonyolítására az All-READY Üzletviteli Tanácsadó Kft. 0,8 % + Áfa, 
azaz kb. 3.419.560,- Ft. bruttó áras ajánlatát, mint legalacsonyabb összegű ajánlattevőt 
hirdesse ki nyertesnek.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 189/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a „Dévaványa Szennyvízberuházásának megvalósítása című KEOP-
1.2.0/2F/09-2010-0006 jelű pályázaton elnyert támogatás segítségével 
megvalósítandó feladatokhoz kapcsolódó közbeszerzési eljárások teljes körű 
lebonyolítására – helyi beszerzés keretében – az All-READY Üzletviteli 
Tanácsadó Kft. (5700 Gyula, Mátyás K. u. 31/1.) 0,8 % + Áfa, azaz kb. 
3.419.560,- Ft. bruttó áras ajánlatát, mint legalacsonyabb összegű 
ajánlattevőt hirdesse ki nyertesnek.  
A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a megbízási szerződés 
aláírásával.  

 
 
 „Dévaványa I” kötvényforrás lehívása fejlesztési célokra 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amelynek tárgya a „Dévaványa I” kötvényforrás lehívása fejlesztési 
célokra. A gazdálkodási irodavezető készített előterjesztést, melyben 8 pontban kerültek 
felsorolásra a beruházások kapcsán a kötelezettségeik, amely beruházásokhoz saját erő 
biztosítása szükséges. 
Megkéri a gazdálkodási irodavezetőt a tájékoztatásra. 
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Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a 
kötvény forrás lehívásához testületi határozatot kell hozni a kötvény okiratban 
megfogalmazásra került feltételek szerint. Fel kellett sorolni a fejlesztéseket beruházásonként. 
Javasolja, hogy beruházásonként tárgyalja meg a bizottság, és tegyen javaslatot arra, a 
beruházásokhoz biztosítja-e a saját erő részt a kötvényforrásból. Elmondja az irodavezető, 
hogy a kötvény a beruházásokhoz saját erőforrásként szolgál, és most eljutottak oda, hogy fel 
kell használni a kötvény összegét, amely azt a célt szolgálja, hogy a saját forrás részt lehívják.  
A szegedi K&H Bank Zrt-hez megküldte a tervezetet, akik jelezték, hogy elfogadható ilyen 
formában a döntés a testület részéről, természetesen ha benyújtják a kötvény forrás 
lehívásához az igényt, mintegy hitelkérelmet, olyan formában kell benyújtani. Az 
előterjesztésben összegzésre kerültek a beruházások, az 5. és 6. oldalon I. és II. jelű 
táblázatokban. Látható, hogy 177.644.703,- Ft. lehívást szeretnének eszközölni, amennyiben a 
testület egyetért a felsorolt célokkal. Ez az összeg leutalásra kerülne, természetesen ha a K&H 
Bank Zrt. EU Projektek Igazgatósága is elfogadja. Ezáltal a 200 millió forint kibocsátott 
kötvény és kamata, összesen 225.617.510 forintból 177.644.703 forint lehívásra kerülne. A 
Bank a kötvényt a kamataival együtt mindig újra leköti, lehívásig. A 100 millió forint a 
folyószámla hitel kiváltására szolgál. A 2008. év utáni fejlesztésekre adja a saját forrást, de 
vannak az előkészítéssel kapcsolatban 2004. évi költségek, mint a városi örökséggel 
kapcsolatban pl.. Úgy vették, ezt is el fogja fogadni, de ha nem fogadja el a bank, az marad 
továbbra is saját forrás. 177 millió feletti résszel a 225 millió forint közötti résszel lehet még 
számolni. Most a kötvénykeret elfogyott, mert nagyon sok összeg kellett a fejlesztésekre.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a gazdálkodási irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Elmondja, hogy a pályázatok közül a képviselő-testületi ülésen legtöbb vitát az inkubátor-ház 
(üzemcsarnok) létesítése váltotta ki. Kéri a bizottsági elnök, akinek aggálya van az 
üzemcsarnok létesítésével kapcsolatban, most mondja el. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Véleménye szerint már döntöttek testületi ülésen a fejlesztésekről, az üzemcsarnok 
létesítéséről is, a képviselők többsége támogatta a pályázat benyújtását. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi kíván-e még valaki hozzászólni a fejlesztési célokra történő kötvényforrás 
lehívása tárgyában? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Javasolja, hogy a beruházások tekintetében a saját forrás rész igénybevételére tegyenek 
javaslatot, amely a kötvény kibocsátásból valósulna meg. 
Elsőként „Az érték benned van! A versenyképesség feltételeinek javítása az Általános 
Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységében” beruházásra 
(azonosító szám: DAOP-4.2.1/2F-2f-2009-0011) tegyenek javaslatot.  
A beruházás mindösszesen kiadása:  312.524.365,- Ft. 
Európai Unióforrásból származó forrás: 259.874.333,- Ft. 
EU Önerő Alap hazai forrás rész: 6.838.799,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 45.811.233,- Ft. 
A beruházás megvalósítása és pénzügyi része is folyamatban van. Az előterjesztés készítése 
idején a kifizette számlák értéke 189.998.280,- Ft., a jóváírt támogatás 157.970.829,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek „Az érték benned van! A 
versenyképesség feltételeinek javítása az Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus 
Általános Iskola intézményegységében” beruházás  
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(azonosító szám: DAOP-4.2.1/2F-2f-2009-0011) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény 
kibocsátásból 45.811.233,- Ft. saját forrás rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 190/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy „Az érték benned van! A versenyképesség feltételeinek javítása az 
Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola 
intézményegységében” beruházás (azonosító szám: DAOP-4.2.1/2F-2f-2009-
0011) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 45.811.233,- 
Ft. saját forrás rész igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel   

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. „A közösségi közlekedés versenyképességének növelése Dévaványán” 
beruházásra (azonosító szám: DAOP-3.2.1-2008-0033) vonatkozó adatok:  
A beruházás mindösszesen kiadása:  79.742.776,- Ft. 
Európai Uniós forrásból származó forrás: 65.929.860,- Ft. 
EU Önerő Alap hazai forrás rész: 2.197.662,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 11.615.254,- Ft.  
A beruházás megvalósult a pénzügyi rész folyamatban van. Az előterjesztés készítése idején a 
kifizette számlák értéke 79.742.776,- Ft, a jóváírt támogatás 52.118.030,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek „A közösségi közlekedés 
versenyképességének növelése Dévaványán” beruházásra (azonosító szám: DAOP-3.2.1-
2008-0033)  megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 11.615.254,- Ft. saját 
forrás rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 191/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy „A közösségi közlekedés versenyképességének növelése Dévaványán” 
beruházás (azonosító szám: DAOP-3.2.1-2008-0033) megvalósításához a 
Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 11.615.254,- Ft. saját forrás rész 
igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel   
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. „Dévaványa kistérségi szerepének erősítése a települési örökség 
megőrzésével és fejlesztésével” beruházásra (azonosító szám: DAOP-5.1.2/B-2008-0011) 
vonatkozó adatok: 
A beruházás mindösszesen kiadása:  59.306.461,- Ft. 
Európai Unióforrásból származó forrás: 48.116.025,- Ft. 
EU Önerő Alap hazai forrás rész: 0,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 5.396.975,- Ft. 
A beruházás megvalósult a pénzügyi rész folyamatban van. Az előterjesztés készítése idején a 
kifizette számlák értéke 59.306.461,- Ft, a jóváírt támogatás 48.116.025,- Ft.  
 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek „Dévaványa kistérségi 
szerepének erősítése a települési örökség megőrzésével és fejlesztésével” beruházás 
(azonosító szám: DAOP-5.1.2/B-2008-0011) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény 
kibocsátásból 5.396.975,- Ft. saját forrás rész igénybevételét. 
 Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 192/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a „Dévaványa kistérségi szerepének erősítése a települési örökség 
megőrzésével és fejlesztésével” beruházás (azonosító szám: DAOP-5.1.2/B-
2008-0011) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 
5.396.975,- Ft. saját forrás rész igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel   

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. „Teremts esélyt” – Üzemcsarnok létesítése Dévaványán” beruházásra 
(azonosító szám: DAOP-1.1.1/A-09-2009-0008) vonatkozó adatok: 
A beruházás mindösszesen kiadása:  94.332.111,- Ft. 
Európai Unióforrásból származó forrás: 50.500.000,- Ft. 
EU Önerő Alap hazai forrás rész: 0,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 43.832.111,- Ft.  
A beruházás megvalósítása és a pénzügyi rész is folyamatban van. Az előterjesztés készítése 
idején a kifizette számlák értéke 6.952.500,- Ft., a jóváírt támogatás 20.200.000,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek a „Teremts esélyt” – 
Üzemcsarnok létesítése Dévaványán” beruházás (azonosító szám: DAOP-1.1.1/A-09-2009-
0008) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 43.832.111,- Ft. saját forrás 
rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 193/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a „Teremts esélyt” – Üzemcsarnok létesítése Dévaványán” beruházás 
(azonosító szám: DAOP-1.1.1/A-09-2009-0008) megvalósításához a 
Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 43.832.111,- Ft. saját forrás rész 
igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel.  

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. „Dévaványa közúthálózatának fejlesztése” beruházásra (azonosító 
szám: DAOP -3.1.1-2008-0059) vonatkozó adatok:  
A beruházás mindösszesen kiadása:  82.075.719,- Ft. 
Európai Unióforrásból származó forrás: 53.169.456,- Ft. 
EU Önerő Alap hazai forrás rész: 14.314.854,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 14.591.409,- Ft.  
A beruházás megvalósítása és a pénzügyi rész is folyamatban van. Az előterjesztés készítése 
idején a kifizette számlák értéke 61.926.101,- Ft., a jóváírt támogatás 13.292.364,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek a „Dévaványa közúthálózatának 
fejlesztése” beruházás (azonosító szám: DAOP -3.1.1-2008-0059) megvalósításához a 
Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 14.591.409,- Ft. saját forrás rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 194/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a „Dévaványa közúthálózatának fejlesztése” beruházás (azonosító 
szám: DAOP -3.1.1-2008-0059) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény 
kibocsátásból 14.591.409,- Ft. saját forrás rész igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel.  

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. Belterületi belvízrendezési célok támogatás II. 13/2008.(III.26.) ÖTM 
rendelet alapján   
A beruházás mindösszesen kiadása:  155.605.575,- Ft. 
Központi támogatás: 133.122.000,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 22.483.575,- Ft.  
A beruházás megvalósítása és pénzügyi része is lezárult. A kifizetett számlák 
értéke155.605.575,- Ft, a jóváírt támogatás 133.122.000,- Ft.  
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A szakmai és pénzügyi beszámolót határidőben elküldésre került az Önkormányzati 
Minisztérium Önkormányzati gazdasági Főosztály részére.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek a Belterületi csapadékvíz-
elvezető rendszer fejlesztéséhez a 13/2008.(III.26.) ÖTM rendelet alapján biztosított 
támogatással történt megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 22.483.575,- Ft. 
saját forrás rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 195/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Belterületi csapadékvíz-elvezető rendszer fejlesztéséhez a 
13/2008.(III.26.) ÖTM rendelet alapján biztosított támogatással történt 
megvalósításához a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 22.483.575,- Ft. 
saját forrás rész igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel.  

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. A belterületi - kapacitást nem növelő - közutak felújítása 
TEUT/2009/4027 azonosító számú beruházásra vonatkozó adatok:  
A beruházás mindösszesen kiadása:  45.624.723,- Ft. 
Központi támogatás: 19.486.218,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 26.138.505,- Ft. 
A beruházás megvalósítása és a pénzügyi rész is folyamatban van. Az előterjesztés készítése 
idején a kifizette számlák értéke 3.163.500,- Ft., a jóváírt támogatás 7.794.000,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek „A belterületi - kapacitást nem 
növelő - közutak felújítása beruházás  (azonosító számú TEUT/2009/4027) megvalósításához 
a Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 26.138.505,- Ft. saját forrás rész igénybevételét.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 196/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy „A belterületi - kapacitást nem növelő – közutak felújítása beruházás  
(azonosító számú TEUT/2009/4027) megvalósításához a Dévaványa I. 
kötvény kibocsátásból 26.138.505,- Ft. saját forrás rész igénybevételével 
értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel.  
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő beruházást. „Dévaványa Strandfürdő Porta épület építése” – LEKI /2009/4042 
azonosító számú beruházásra vonatkozó adatok: 
A beruházás mindösszesen kiadása:  27.770.145,- Ft. 
Központi támogatás: 19.994.504,- Ft. 
Önkormányzati saját erő: 7.775.641,- Ft.  
A beruházás megvalósítása és a pénzügyi rész is folyamatban van. Az előterjesztés készítése 
idején a kifizetett számlák értéke 6.875.679,- Ft, a jóváírt támogatás 7.997.801,- Ft.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek a „Dévaványa Strandfürdő Porta 
épület építése” beruházás (azonosító számú LEKI /2009/4042) megvalósításához a 
Dévaványa I. kötvény kibocsátásból 7.775.641,- Ft. saját forrás rész igénybevételét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 197/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a „Dévaványa Strandfürdő Porta épület építése” beruházás (azonosító 
számú LEKI /2009/4042) megvalósításához a Dévaványa I. kötvény 
kibocsátásból 7.775.641,- Ft. saját forrás rész igénybevételével értsen egyet.  
A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 
kötvénylehívással kapcsolatban vegye fel a kapcsolatot K&H Bank Nyrt.-vel.  

 
 
Az adósságkezelési szolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely az adósságkezelési szolgáltatásról szóló önkormányzati 
rendelet módosítása. Megkéri az igazgatási irodavezetőt, hogy a rendelet módosításának 
szükségességéről tájékoztassa a bizottság tagjait. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Az előterjesztésben is leírta, miért van szükség az 
adósságkezelési szolgáltatásról szóló rendelet módosítására. Az áprilisi testületi ülésen 
vetődött fel Polgármester Úr részéről, hogy vizsgálják felül, az adósságkezelési szolgáltatásról 
szóló rendelet miért nem hatályosul, hiszen 2008-as helyi rendelet és még támogatást nem 
tudtak kifizetni. Utánanézett és megállapították, hogy eddig 2 kérelem érkezett a hivatalhoz, 
melyek elutasításra kerültek, mivel az egyik kérelem nem felelt meg az alapkritériumnak, az 
egy főre jutó havi jövedelem kritériumának, a másik kérelmezőnél pedig nem volt meg az 
adósság legalább hat havi tartozása, minimum 50 ezer forint, melyet a törvény ír elő. Azóta 
nem került újabb kérelem benyújtásra a hivatalhoz. Gyomaendrődön ugyanakkor kb. 10 millió 
forint támogatást osztottak ki adósságkezelési szolgáltatásra. A rendelet áttekintése kapcsán 
azt tapasztalta, hogy a kötelezően előírt szabályzásokat tartalmazta a rendelet, egyedüli fékje a 
támogatás megszerzésének az volt, hogy 3 havi előzetes együttműködést kellett az adósnak 
vállalnia. 6 hónapi tartozás + 3 hónapi várakoztatással már 9 hónap telik el.  
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Az adósságkezelési ügyintézőnek 30 napja volt arra, hogy benyújtsa az adósságkezelést, így 
már 10 hónap telik el. A hivatalban a kolleganőjének szintén 30 napja volt, most már 22 
munkanapja van az elintézésre, így már 11 hónap telik el az adósság kezdetétől, amíg 
elintézésre kerül az ügye. Mindenki tapasztalhatta, hogy a közüzemi szolgáltató ennyi ideig 
nem várt. Ezért módosítást javasolnak, a három hónapot egy hónapra csökkentenék le az 
együttműködést, mert az egy hónap majdnem csak a jövedelemi és közüzemi szolgáltatóktól 
történő igazolások beszerzésére szolgálna. Továbbá megemelnék az egy főre jutó 
jövedelemhatárt is remélve, hogy ezen két lényegi elem módosítása az adósságkezelési 
szolgáltatás megoldását jelentené, hogy a növekvő számú adósságcsapdába kerülő 
családoknak az önkormányzat érdemi segítséget tudjon nyújtani. 
A jogszabály ugyanis csak azt írja elő, hogy a jövedelemhatár tekintetében az egy főre jutó 
jövedelem a háztartásban az öregségi nyugdíjminimum 150 %-át, másfélszeresét, egyedülálló 
esetén pedig 200 %-át ne haladja meg, ezt megemelik háztartások esetén 200 %-ra, 
egyedülálló esetén 300 %-ra. Remélik, hogy a módosítással több családon tudnak segíteni.  
A többi rendelet módosítás a jogszabályváltozás miatt történt. 
Úgy gondolja, hogy ott kellene változtatni, hogy aki segítséget kér, első körben a 
családsegítőt keresik meg a lakosok. Ezért megbeszélték az ügyintézővel, hogy nem 
részletfizetési kedvezményt kell kérni az ilyen lakosoknak, alapítványhoz fordulni stb., hanem 
elsőként az adósságkezelési szolgáltatási rendelet feltételeit nézzék meg először, belefér-e a 
szolgáltatásba. Ezt vegye először igénybe, és majd azután lehet igénybe venni például a 
HÉRA alapítványtól támogatást esetleg saját erőként. Hiszen 75 % az állami támogatás és 25 
% amit a lakosnak kell saját erőként befizetnie. A HÉRA Alapítványhoz és egyéb 
alapítványhoz történő megkeresések inkább a saját erő megszerzésére történjen. Tudni kell azt 
is, hogy amennyiben a lakos egy havi részletet befizet, mert a szolgáltató szokott megajánlani 
részletfizetési kedvezményeket, akkor már nem lesz 6 havi tartozása, így nem kapcsolják ki a 
szolgáltatást, de az a tapasztalat, hogy nem tudja a lakos a további részletet bevállalni. Azzal, 
hogy befizetet egy részletet, újra 6 hónapig nem kapcsolják ki a szolgáltatást. Elsőként az 
adósságkezelés szolgáltatás lehetőségét kell megnézni, belefér-e a lakos. 
Ennyiben kívánta a bizottság tagjait tájékoztatni az irodavezető. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni az irodavezetőnek a tájékoztatást. Megadja a szót Dr. Ágoston Sándor bizottsági 
tag részére. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Hozzászólásában elmondja, hogy a gázártámogatás megszűnésének hatása még ezután 
várható. A Családsegítő Szolgálatnál Bogya Istvánnénak is jelezni kell, ne az Alapítványhoz 
adjanak be kérelmet, hanem elsőként az adósságkezelési szolgáltatást próbálják kihasználni. 
Véleménye szerint Dévaványán is több jelentkező lesz az elkövetkező időben a szolgáltatásra.  
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A legfontosabb az lenne, hogy amennyiben a 
lakosnak már összegyűlik jelentős mértékű tartozása, akkor ne az alapítványhoz forduljon és 
ne a részletfizetést kérje, ha tudja, hogy úgy sem tudja az egész tartozását kifizetni, hanem az 
adósságkezelési szolgáltatást vegye igénybe.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Javasolja, hogy az újságban feltétlen jelenjen meg az adósságkezelési szolgáltatásról 
tájékoztató, hogy több lakos is értesüljön erről a lehetőségről. 
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Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy a lakosok nem vállalják be azt sem 
hogy az együttműködés kapcsán bevallják az összes jövedelmüket, mivel ha a szomszédtól 
kapnak egy tyúkot, azt is be kellene vallaniuk. Az is a baj, hogy nem vállalják a lakosok az 
együttműködést.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az adósságkezelési 
szolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek az adósságkezelési 
szolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetet 
elfogadásra. 
Kéri, aki a rendelet a mellékelt tervezet szerint elfogadásra javasolja, az kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 198/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az adósságkezelési szolgáltatásról szóló 20/2008. (IX. 26.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról szóló rendeletet a mellékelt 
tervezet szerint alkossa meg. 

 
 (Az adósságkezelési szolgáltatásról szóló 20/2008. (IX. 26.) önkormányzati rendeletének 
módosításáról szóló rendeletet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
 
Általános Művelődési Központ részére fűnyíró traktor vásárlása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre. Ismerteti, hogy az Általános Művelődési Központ 1 db. fűnyíró 
traktor vásárlásához kéri a testület jóváhagyását. 
Kérelmében leírta az intézményvezető, hogy jelenleg 13 telephellyel rendelkeznek, azaz 11 
telephellyel és 2 tagintézménnyel Ecsegfalván. Minden telephelye nagy udvarral, zöld 
területtel rendelkezik. A traktor megvásárlását a 2010. évre biztosított dologi kiadás 
előirányzat átcsoportosításából és pénzmaradványból oldanák meg, de mivel ez az összeg 
meghaladná a 100.000,- Ft-os határt, ezért kéri a Képviselő-testület jóváhagyását. 
Jelenleg 3 db. kézi robbanómotoros fűnyíróval, valamint 1 db. szegélynyíróval oldják meg ezt 
a feladatot. 
Az igazgatási irodavezető javasolja, hogy az intézmény saját erőből vásárolja meg az 1 db. 
fűnyíró traktort és annak fenntartását, karbantartását. Az önkormányzat tulajdonában van már 
3 db. fűnyíró traktor, de annak üzemóráját teljes egészében leköti a közterületeken, az 
önkormányzati tulajdonú ingatlanokon történő fűnyírást, valamint ebből egy fűnyíró traktor 
állandó jelleggel a sporttelepen üzemel, ezért ezek kölcsönadása nem lehetséges. 
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Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az ÁMK részére 
fűnyíró traktor vásárlásával kapcsolatban? 
Megadja a szót Kondacs György bizottsági tag részére. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Megjegyzi, hogy a költségvetés tervezésekor nem lehetnek szigorúak, ha az ÁMK 
intézménynek ekkora összegű tartaléka van.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek jóváhagyásra, hogy az ÁMK 1 
db. fűnyíró traktort vásároljon intézményi saját erőből. 
Kéri, aki az ÁMK intézmény részére a fűnyíró traktor vásárlását jóváhagyja és javasolja a 
testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 199/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
mint az Általános Művelődési Központ fenntartója hagyja jóvá az intézmény 
részére saját erőből - 2010. évre biztosított dologi kiadás előirányzat 
átcsoportosításából és pénzmaradványból - történő fűnyíró traktor 
beszerzését. 

 
 
Magyar Horizont Energia Kft. bányaszolgalmi jog alapítása iránti kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a Magyar Horizont Energia Kft. bányaszolgalmi jog 
alapítása iránti kérelme. 
Megkéri a műszaki irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Ismerteti, hogy a GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, 
Alkotmány u. 18.) a Magyar Horizont Energia Kft. megbízásából kereste meg az 
önkormányzatot a Dévaványa Déva-K-1/B – HHE.Déva-K-3 – HHE-Déva-K-2  DN100 DN25 
kútbekötő vezeték létesítménynek (alkotórészeivel és tartozékaival együtt) az építésére és az 
üzemben tartására előírt biztonsági övezetére vonatkozó bányaszolgalmi jog alapításával 
kapcsolatosan az önkormányzat tulajdonában és kezelésében lévő területekre vonatkozóan. 
A testület ezen kútbekötő vezeték bányaszolgalmi jogával kapcsolatosan a 43/2010. (I.28.) Kt. 
határozatában hozzájárulását adta ahhoz, hogy a Magyar Horizont Energia Kft., mint jogosult 
javára az önkormányzat tulajdonát képező földterületekre - kivéve a Dévaványa, 0752/16 
hrsz-ú területet, mivel az ingatlannal kapcsolatosan telekalakítási eljárás volt folyamatban, 
amely a kérelem benyújtásáig még nem került az ingatlan-nyilvántartásban átvezetésre - 
bányaszolgalmi jogot jegyezzenek be, valamint elfogadta a Kft. által felajánlott egyszeri 
kártalanítási összegeket is, amelyek azóta az önkormányzat részére átutalásra is kerültek.  
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A Magyar Horizont Energia Kft. ezen külterületi 0752/16 helyrajzi számú ingatlan 
vonatkozásában kéri most a Képviselő-testület hozzájárulást a bányaszolgalmi jog 
alapításához, amely a kútbekötő gázvezeték létesítménynek (alkotórészeivel és tartozékaival 
együtt) az építésre és az üzemben tartásra előírt biztonsági övezetére terjedne ki. A biztonsági 
övezet mértéke a gázvezeték gerincvonalától: 15-15 m külterületen, 5-5 m zártkert esetében.  
A jog jogosultja a bejegyzésre kerülő bányaszolgalom alapján a tevékenység folyamatos és 
biztonságos végzéséhez szükséges mértékben az ingatlant igénybe veheti, különösen 
ellenőrzés, javítás, karbantartás, kapacitás fenntartás és bővítés, az üzemelés, a biztonság 
fenntartása, az üzemzavar megelőzése és elhárítása érdekében szükséges intézkedések 
végrehajtásához. 
A bányaszolgalmi jog bejegyzésével kapcsolatosan a Magyar Horizont Kft. a vezeték és 
annak biztonsági övezetével érintett térmérték alapján egyszeri kártalanítást fizet az 
önkormányzatnak. A kártalanítás összege 462.700,- Ft. (50 Ft/m2) 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni az irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Megkérdezi, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a Magyar Horizont Energia Kft. 
bányaszolgalmi jog alapítása iránti kérelmével kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy adja hozzájárulását a 
Magyar Horizont Energia Kft-nek bányaszolgalmi jog alapításához. 
Kéri, aki a javasolja a testületnek, hogy a Magyar Horizont Energia Kft-nek adja 
hozzájárulását a bányaszolgalmi jog alapításához, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 200/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
adja hozzájárulását ahhoz, hogy a Magyar Horizont Energia Kft. (1126 
Budapest, Nagy Jenő u. 12. VI. em.), mint jogosult javára az önkormányzat 
tulajdonát képező 0752/16 helyrajzi számú ingatlanon 9254 m2 biztonsági 
övezetű bányaszolgalmi jogot alapítsanak.  
Fogadja el továbbá a Magyar Horizont Energia Kft. által felajánlott egyszeri 
kártalanítási összeget, mely a 0752/16 helyrajzi számú ingatlan 9254 m2 
biztonsági övezetére 462. 700,- Ft. 

A képviselő-testület bízza meg a polgármestert a szolgalmi kártalanításra 
vonatkozó Megállapodás és Jegyzőkönyv aláírásával. 

 
 
Agroecseg Kft. földhaszonbér mérséklési kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő kérelmet. Az Agroecseg Kft. 5515 Ecsegfalva, Nyíl út 1. szám alatti székhelyű 
gazdasági társaság, földhaszonbérlő 2010. június 3-án levelében tájékoztatta az önkormányzat 
Képviselő-testületét, hogy az önkormányzattól bérelt 217,6128 hektár nagyságú szántó 
művelési ágú területein ez év tavaszán 108,4243 ha tavaszi vetésű növényt terveztek vetni. 
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2010. évben lehullott nagymennyiségű csapadék következtében a mai napig a területeket 
mezőgazdaságilag hasznosítani nem tudták. Az ősszel elvetett növények közül kb. 100 ha őszi 
árpa vetésen a csapadék miatt jelentős a vízkár. A kipusztult terület nagysága eléri a 15 %- ot, 
de a tényleges kár ennél jóval nagyobb, hiszen a vízfoltok környezetében a víznyomással 
érintett területeken a növényzet fejlődése leállt, ott a várható termés az átlagos negyedét-felét, 
ha eléri. A tájékoztatóban szereplő adatok százalékos arányának megállapítása minden 
esetben csak becsült adatot tartalmaz. A kár nagyságának pontos megállapítása csak a 
betakarítás után állapítható meg véglegesen. 
A mezőgazdasági ügyintéző tájékoztatása szerint az önkormányzat vizsgáló bizottságot a 
bejelentés valóság tartalmának ellenőrzésére nem állított fel hivatkozva a Képviselő-testület 
292/2006.(X.26.) Kt. határozatára, melyben, „Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-
testülete úgy határoz, hogy a 2006-2007-es gazdasági évtől az önkormányzat tulajdonában 
lévő mezőgazdasági hasznosítású földterületek után haszonbér-elengedést és mérséklést nem 
tud nyújtani az önkormányzat pénzügyi helyzetére való tekintettel.” 
Megjegyzi a bizottsági elnök, hogy többféle támogatásra lehet pályázni, amellyel a Kft. 
bevételt tud elérni a kedvezőtlen időjárás miatti károk ellenére is. 
 
Megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása a földhaszonbér mérséklési kérelemmel 
kapcsolatban? 
Megadja a szót Kovács Mária bizottsági külső tag részére hozzászólásra. 
 
Kovács Mária - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság külső tagja: 
Elmondja, hogy sajnálatos módon az Agroecseg Kft. nem egyetlen célprogramban sem 
jelentkezett be, pedig a területek le voltak határolva. Úgy döntöttek, hogy támogatás nélkül is 
tudnak gazdálkodni. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy a korábbi testületi határozat szerint földhaszonbér mérséklést ne ítéljen meg a testület. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az Agroecseg Kft. részére 
földhaszonbér mérséklést ne engedélyezzen, a korábbi testületi határozatban hozott döntést ne 
változtassák meg. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 201/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Képviselő-testület által 2006. október 26-i ülésén elfogadott 
292/2006.(X.26.) Kt. határozatában foglaltaktól, mely kimondja: 
„Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
2006-2007-es gazdasági évtől az önkormányzat tulajdonában lévő 
mezőgazdasági hasznosítású földterületek után haszonbér-elengedést és 
mérséklést nem tud nyújtani az önkormányzat pénzügyi helyzetére való 
tekintettel” ne térjen el. 
A képviselő-testület bízza meg a műszaki irodát, hogy a határozatban 
foglaltak szerint járjon el. 
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Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület kérelme  
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő kérelemre. A Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület 5510 Dévaványa, 
Kossuth L. u. 9. képviseletében Kónya András elnök kéréssel fordult a Képviselő-testület felé. 
Az idei évben megrendezésre kerülő IX. Dobfesztivál megrendezését a mellékelt Megbízási 
szerződés tervezet szerint bonyolítaná le. Az előterjesztésben a Megbízási szerződés 
tervezetre elküldött észrevételek leírásra kerültek, melyek tisztázása szükséges. A Megbízási 
szerződés tervezete is megküldésre került, azokat elolvashatták a bizottság tagjai. 
Megkérdezi a Strandfürdő részéről jelenlévő Nagy Erikát, hogy van-e kiegészítése az írásban 
leírt észrevételekkel kapcsolatban? 
 
Nagy Erika – Strandfürdő és Gyógyászat dolgozója: Kiegészítése nincs, az előterjesztéshez. 
Elmondja, hogy a mellékelt megbízási szerződés tervezet a vita tárgya, és az előterjesztésben 
pontokba szedték a számukra kérdéses, tisztázásra szoruló pontokat. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Megkéri 
Kónya Andrást a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület Elnökét, hogy a felvetett 
tisztázandó kérdésekhez állásfoglalását mondja el. 
 
Kónya András – Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület elnöke: Elmondja, hogy a 
tisztázandó pontokról nem értesült, de az alapgondolatuk az volt, hogy legyenek egyenlő 
partnerek (az önkormányzat és az egyesület). Korábban megállapodás született arról, hogy a 
rendezvényük idején befolyt bevételből a Strandfürdő levonja a költségeit és a hasznot 
elfelezi az intézmény és az egyesületük, de vannak olyan dolgok, amelyek egyeztetést 
igényelnek. A dobfesztivál rendezvény alatt 3.000 látogatóra számítanak, és az Egyesületnek 
is vannak költségei. Az idei dobfesztivál egy nappal hosszabb lesz, az állandó látogatók egy 
nappal tovább lesznek, több bevételt hoznak.  
Szeretnék, ha a bevételből az Egyesület is levonhatná a költségeit és a megmaradt 
többletbevétel összegét osztaná el az intézmény és az egyesület egyenlő részre, vagy pedig az 
összes bevételt megfelezik. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Elmondja, 
hogy a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület eddig is jelentős támogatást kapott az 
önkormányzat részéről, ha további támogatási is kérnek, akár már az önkormányzat tarthatná 
meg a rendezvényt. A strandfürdő igaz átkerült a hivatalhoz szakfeladatként, mégis azt 
gondolja, hogy a strandfürdő intézményegység vezetőjével, Kállai Anikóval kell 
megegyezniük, mint az elmúlt évben is történt.  
A rendezvény ellen nincs kifogása, az önkormányzat mindent megtett a rendezvény sikeres 
lebonyolításáért és pozitívan álltak ahhoz, hogy sikerült a rendezvényt megvalósítani és az 
adósságot is rendezni tudta az egyesület. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Szól arról, hogy Kállai Anikó 
intézményvezető most már szakmai feladatokkal megbízott koordinátor lett, aki a telephelyet, 
intézményegységet vezeti ugyan, de szakmailag.  
Nem tudja ugyanakkor, hogy miért kell most egyezkedni, hiszen a testület már döntött arról, 
hogyan történjenek az idei dobfesztivál rendezvény költségeinek elszámolása. 
 
 

 20



Kónya András – Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület elnöke: Azt tartja gondnak, 
hogy nem mindegy az, ha leszámláznak valamit, vagy támogatásként kapják. Az elmúlt 2 év 
rendezvényei nem voltak ugyan költségeit tekintve sikeresek, de előtte folyamatosan plusz 
bevételt jelentett a városnak, és kevés költségébe került a városnak.  
Az első rendezvények alkalmából 30-40 ezer forintos támogatást kapott csak az egyesületük, 
a többi dobfesztivál rendezvényen már többszázezer forint támogatást kapott, de a bevétel is 
sokkal nagyobb volt. Adósságuk a VII. dobfesztivál megrendezésével keletkezett, amikor nem 
a strandon, hanem a labdarúgópályánál tartották a fesztivált, amikor a testülettől segítséget 
kapott és ezért hálás is. 
 
Nagy Erika – Strandfürdő és Gyógyászat dolgozója: Megjegyzi, hogy a dobfesztivál 
rendezvény miatt a strandfürdőnek a kiadási költségei nagyon megemelkednek, most 5 napos 
lesz az idei rendezvény. 5 napig a dolgozóknak is túlórázniuk kell. Nekik is keletkezik 
többletkiadásuk. 
 
Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy az egyesületnek már 
volt beadványa, melyet a testület megtárgyalt, hozott egy döntést. Most mégis újabb 
kérelemmel fordul a testülethez a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület, nem tudja, 
hogy miért. 
 
Kónya András – Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület: A megbízási szerződés 
tervezet a következő évi rendezvényre, az elkövetkező rendezvényekre vonatkozna. Az idei 
évi rendezvény bevételét a jövő évi rendezvény megrendezéséhez használják fel, ezért lenne 
jó most előre a megegyezés. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: A 
megállapodás tervezetből nem derül ki, hogy a jövő évi fesztivál megrendezésére vonatkozna 
a kérésük. Úgy gondolja viszont, hogy a jövő évi rendezvényről még ne egyeztessenek, hiszen 
új Képviselő-testület lesz az ősztől, döntsenek ők a jövő évi költségvetést érintő kiadásokról. 
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Szintén úgy 
véli, hogy a jövő évre vonatkozóan ne döntsenek, a jövő évi költségvetés tervezésekor kellene 
tárgyalni a következő évi dobfesztiválról. 
 
Kanó József - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Kérdése, 
hogy Kállai Anikónak milyen kompetenciája van, mert úgy ítéli meg, hogy semmi, ha csak 
koordinátor lett, nem egyeztethet az Egyesülettel. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Elmondja, hogy Kállai Anikó csak szakmai feladatokat láthat el, nem 
dönthet. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Egyetért azzal, hogy a jövő évre vonatkozó pénzügyi költségekről jövőre döntsenek és ne 
most. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy a jövő évi dobfesztivál rendezvényt érintő kiadásokról, költségekről ne döntsenek, annak 
kérdésében majd az új képviselő-testület foglaljon állást. Az idei évi IX. Dobfesztivál még le 
sem zajlott, véleménye szerint így nincs is mit egyeztetni. Az új képviselő-testület akár 
dönthet úgy is, hogy bérbeadja, vagy értékesíti a strandfürdőt. 
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Balogh Csilla – jegyző: A megbízási szerződés tervezet az idei évi, 2010. július 7-11-ig 
megrendezésre kerülő dobfesztiválra vonatkozik, a tervezet azt tartalmazza. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi a bizottság elnöke, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Dévaványai Dobfesztivál 
Kulturális Egyesület kezdeményezését,- mely szerint a IX. Dévaványai Dobfesztivált a 
Strandfürdő és Gyógyászat a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Közhasznú Egyesülettel 
kötendő megbízási szerződés keretében végezze,- ne támogassa. Javasolják továbbá, hogy a 
2011. évben megrendezésre kerülő Dobfesztivál költségeit érintően a képviselő-testület ne 
foglaljon állást, arra a 2011. évi költségvetés tervezésekor térjenek vissza. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 202/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület kezdeményezését,- 
mely szerint a IX. Dévaványai Dobfesztivált a Strandfürdő és Gyógyászat a 
Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Közhasznú Egyesülettel kötendő 
megbízási szerződés keretében végezze,- nem támogatja. A rendezvény 
támogatásáról a 2010. évi költségvetésben működési célra történő átadásra 
elkülönített kerete terhére korábban a közösen lefektetett elvek figyelembe 
vételével már döntött.  
Kérje meg az Egyesületet, hogy a megkötött támogatási szerződésre és az 
eddig kialakult gyakorlatra figyelemmel folytassa a fesztivál előkészítését.  
Javasolják továbbá a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő 
Bizottság, hogy a 2011. évben megrendezésre kerülő X. Dobfesztivál 
rendezvény támogatásáról a Képviselő-testület előre ne döntsön, arra a 2011. 
évi költségvetés tervezésekor térjenek vissza. 

 
 
 
Papp László Dévaványa, Dózsa Gy. u. 26. szám alatti lakos támogatás iránti kérelme 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő kérelemre, amely Papp László Dévaványa, Dózsa Gy. u. 26. szám alatti lakos 
kérelme. Megkéri a gazdálkodási irodavezetőt az ismertetésre.  
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Ismerteti, hogy Papp László szülő, a 
gyermeklabdarúgó-csapatban játszó dévaványai gyermekek nevében támogatási kérelemmel 
kereste meg a Képviselő-testületet. A támogatás az Interliga bajnokságon szereplő gyermekek 
táborozási költségeihez való hozzájárulás részbeni fedezetül szolgálna.  
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Korábbi évben (2008.) dévaványai gyermekek 30.000,- Ft támogatást kaptak a Szeghalmi 
Utánpótlás-nevelő SE –en keresztül.  
2010. évben a Füzesgyarmaton megrendezésre kerülő gyermeklabdarúgó foci táborban a 11 
gyermek vesz részt, a tábor költsége 12.000 Ft/fő. Ehhez kérik a Képviselő-testület 
támogatását. Ha a kérelemben megjelölt teljes összegről dönt a Képviselő-testület, akkor 
ennek összege 132.000,- Ft.  
Tájékoztat arról az irodavezető, hogy az 5/2010. (II.26.) költségvetésről szóló önkormányzati 
rendelet 7. sz. mellékletének 11. sorában eredeti előirányzatként 18.845.000 Ft szerepel, 
melyből rendelkezésre áll még 1.104.000 Ft. 
A gazdálkodási irodavezető tájékoztat arról, hogy megkeresték a Szeghalmi Utánpótlás-
nevelő SE-t, aki azt válaszolta, hogy az idei évben nem szervez labdarugó tábort, és a 
füzesgyarmati táborozásban partnerként sem vesznek részt. Emiatt nincs lehetőség arra, hogy 
a Szeghalmi Utánpótlás-nevelő SE-n keresztül támogassák a dévaványai gyermeket, találni 
kellene másik alapítványt vagy szervezetet, akinek a tevékenységében szerepel a gyermekek 
táboroztatása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Megjegyzi, 
hogy a szülő úgy látszik nincs tisztában azzal, hogy ki rendezi a gyermeklabdarúgó tábort. 
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy a tehetséges gyermekek támogatása a Ványai Ambrus Általános Iskola Alapítványának 
tevékenységi körében szerepel. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy támogassák a 11 gyermeket, de ne a teljes összeggel. 50.000,- Ft. támogatást javasol, és 
a Ványai Ambrus Általános Iskola alapítványán keresztül történjen a támogatás biztosítása. 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy 11 fő dévaványai gyermek 
részére 50.000,- Ft. támogatást nyújtsanak a Füzesgyarmaton megrendezésre kerülő 
gyermeklabdarúgó táborban való részvételhez. 
Kéri, aki a javasolja a testületnek a támogatás biztosítását, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 203/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Ványai Ambrus Általános Iskola Diákjainak Jövőjéért Alapítvány 
részére 50.000,- Ft. támogatást nyújt 11 fő dévaványai gyermek támogatása 
céljából, akik Füzesgyarmaton megrendezésre kerülő gyermeklabdarúgó 
táborban vesznek részt.  A Képviselő-testület a támogatást a 2010. évi 
költségvetésben biztosított működési célú pénzeszköz átadás 
államháztartáson kívülre előirányzat terhére biztosítja. 
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A támogatás összegével a Ványai Ambrus Általános Iskola Diákjainak 
Jövőjéért Alapítvány a felhasználást követő 30 napon belül, de legkésőbb 
2011. január 31-ig számla ellenében elszámol.  Egyben tudomásul veszi, 
hogy a számadási kötelezettség elmulasztása, vagy a támogatott összeg 
támogatási céltól eltérő felhasználása esetén visszafizetési kötelezettsége 
keletkezik az Önkormányzat felé.  
A képviselő-testület megbízza a hivatal gazdálkodási irodáját, hogy 
gondoskodjon a támogatottal a támogatási megállapodás megkötéséről, a 
megítélt támogatás kifizetéséről. 
A képviselő-testület megbízza a hivatal gazdálkodási irodájának vezetőjét, 
hogy a támogatás elbírálást követő 15 napon belül tegye közzé a döntéshozó 
szerv, a támogatott adatait, valamint az elnyert támogatás összegét a Nemzeti 
Fejlesztési és Gazdasági Minisztérium által üzemeltetett 
kozpenzpalyazat.gov.hu honlapon, valamint a település internetes honlapján 

. 
 
 
Mozgáskorlátozottak és Hadirokkantak Egyesülete Gyomaendrőd, Dévaványai 
Csoportja kérelme 
 
Földi Imre – Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a Mozgáskorlátozottak és Hadirokkantak Egyesülete 
Gyomaendrőd, Dévaványai Csoportjának támogatás iránti kérelme. Megkéri a gazdálkodási 
irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Ismerteti, hogy a Mozgáskorlátozottak 
és Hadirokkantak Egyesülete Gyomaendrőd, Dévaványai Csoport 5500 Gyomaendrőd, Hősök 
útja 56., képviseletében Timárné Kozma Ágnes elnök anyagi támogatás iránti kérelemmel 
fordult a Képviselő-testület felé. A támogatást az Egyesület tagjainak megsegítésére 
fordítanák. A kérelem mellett megtalálható a kérelmező nyilatkozata a közpénzekből nyújtott 
támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvényi feltételeknek megfelelően.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni az irodavezetőnek a tájékoztatást. Megadja a szót Kiss Gábor részére 
hozzászólásra. 
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: A 
költségvetés tervezet tárgyalásakor megegyeztek abban, hogy a civil szervezetek a 
kérelmeiket év elején adják be, ennek ellenére minden testületi ülésen vannak újabb kérelmek.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Véleménye szerint a testület azért határozott meg egy határidőt a civil szervezetek a 
támogatás iránti kérelmüket beadására, hogy ne minden testületi ülésen kelljen a kérelmekben 
dönteni. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Úgy 
véli, hogy ha most mégis döntenek a támogatásról, akkor a többi szervezet is jön még 
támogatásért, illetve jövőre ugyanúgy nem fogják a szervezetek időben benyújtani a 
kérelmüket. Javasolja, hogy utasítsák el a kérelmet, mivel az a megadott határidőn túl 
érkezett.  
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Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Szintén úgy 
ítéli meg, hogy a civilszervezeteknek be kell tartaniuk a határidőt, meg kell szokniuk, hogy 
évközben már ne jöjjenek a működésükhöz támogatásért, időben adják be a kérelmet. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Mozgáskorlátozottak és 
Hadirokkantak Egyesülete Gyomaendrőd Dévaványai Csoport részére anyagi támogatást ne 
biztosítson a testület, mivel az egyesület a megadott határidőig nem nyújtotta be a kérelmét. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 204/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy Mozgáskorlátozottak és Hadirokkantak Egyesülete Gyomaendrőd 
Dévaványai Csoportnak az Egyesület tagjainak megsegítése iránti kérelmét 
ne támogassa, mivel a csoport a Képviselő-testület által megjelölt és 
meghirdetett határidőig, 2010. január 11-ig nem nyújtotta be a kérelmét. 
Kérik a Mozgáskorlátozottak és Hadirokkantak Egyesülete Gyomaendrőd 
Dévaványai Csoportját, hogy 2011. évben a költségvetés tervezésekor, a 
meghirdetésre kerülő határidőig nyújtsák be kérelmüket. 
 

 

Európai Mobilitási Hét Kartájához csatlakozás 

 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést, melyet Janó Istvánné ügyintéző készített. A Közlekedési és 
Hírközlési Minisztérium közreműködésével idén ismét megrendezésre kerül az Európai 
Mobilitási Hét 2010. szeptember 16. és 22. között.  
Az Európai Mobilitási Hét elnevezésű rendezvény célja a városi mobilitás hosszú távú 
befolyásolása, valamint az európai polgárok egészségügyi állapotának és életminőségének 
javítása. A Mobilitási Hét kiváló lehetőséget nyújt arra, hogy a túlzott autóhasználat helyett a 
környezetbarát alternatívákat helyezze előtérbe, a szokások megváltoztatására és a 
fenntartható közlekedési stratégiák kidolgozására ösztönözze a döntéshozókat.  
Az Európai Mobilitási Hét 2010 központi mottója a „Közlekedj okosabban, élj 
egészségesebben!” jelmondat lett. Az elmúlt évben Európa szerte 2181, magyar részről 74 
település csatlakozott a Mobilitási Héthez, vállalva a programok szervezését, az Európai 
Autómentes Nap szeptember 22-i megrendezését. 
A Minisztérium Dévaványa Város Önkormányzatát is megkereste a csatlakozás 
lehetőségével. Amennyiben a Képviselő-testület támogatja a kezdeményezést, úgy Dévaványa 
is csatlakozna ehhez az európai szintű programsorozathoz, és megszervezné az Európai 
Autómentes napot, kijelölve egy ideiglenesen lezárt területet, ahol egész nap folyamán 
programok szervezésével hívnánk fel a figyelmet közlekedés, mozgás, egészség 
összefüggéseire. 
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A csatlakozáshoz a képviselő-testület támogatása szükséges, ezt követően a polgármesternek 
kell aláírni a vállalásokat tartalmazó Mobilitási Hét és Autómentes Nap Kartát.  
A bizottság elnöke megadja a szót Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag részére hozzászólásra. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Felveti, hogy ha csatlakoznak a rendezvényhez, és a Gyomaendrőd-Dévaványa közötti út 
kerüljön lezárásra. A lezárás ideje alatt útkarbantartást is lehetne végezni, feladatként.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy csatlakozzanak a rendezvényhez, nem tudja viszont melyik út lenne arra, hogy egész 
napra lezárásra kerüljön. Valószínűleg a programok megtartására szükség van anyagi forrásra 
is, azok költségbe kerülnek. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Amennyiben csatlakoznak az 
autómentes naphoz, a programok megvalósításához anyagi forrás is szükséges.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Hozzáteszi, hogy szervező munka is mindenképp van, ha a programokat megszervezik, 
nemcsak költségbe kerül. Egyetért viszont azzal, hogy nincs megfelelő út, amelyet le 
tudnának zárni. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: A szervező munkához is szükséges 
anyagi forrás. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása az autómentes nap rendezvényhez történő 
csatlakozási felhívással kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy csatlakozzanak a 2010. 
szeptember 16. és 22. között megrendezésre kerülő Európai Mobilitási Hét kampányhoz és 
2010. szeptember 22-én Európai Autómentes Napot szervezzenek. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, és elfogadásra javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 2 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül az Európai Mobilitási Hét kampányhoz történő csatlakozást nem 
támogatja. 
A bizottság elnöke ismételten szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek, 
hogy a település az Európai Mobilitási Hét kampányhoz, amely keretében 2010. szeptember 
22-én Európai Autómentes Napot szerveznek, ne csatlakozzon. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza:  
 
 H a t á r o z a t 

 205/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy ne csatlakozzon a 2010. szeptember 16. és 22. között megrendezésre 
kerülő Európai Mobilitási Hét kampányhoz és 2010. szeptember 22-én 
Európai Autómentes Nap rendezvényhez. 
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Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetsége (KETOSZ)-hoz csatlakozás 

 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést, melyet szintén Janó Istvánné ügyintéző készített. Dévaványa városa 
a kerékpáros közlekedés érdekében tett intézkedései elismeréseként 2009. évben elnyerte a 
Kerékpárosbarát Település címet. Békés város, mint többszörös kerékpárosbarát település a 
felmerült igények alapján kezdeményezi a Kerékpárosbarát Települések szövetségbe 
tömörítve hatékonyan képviseljék érdekeiket, alakítsák ki álláspontjukat. 
A jelenlegi KÖZOP-2008-3.2. „Kerékpárút hálózat fejlesztés” című pályázati kiírásban az 
alábbi plusz pontok megszerzésére van lehetőség: 

− Az előkészítés során országos, szakmai kerékpáros civil szervezettel folyamatos volt a 
kapcsolattartás a civil szervezet véleményét figyelembe vették (5 pont) 

− Aki a „Kerékpárosbarát Település” címet egyszer nyerte el (3 pont), többször nyerte el 
(5 pont)  

Reményeik szerint a DAOP-os pályázatok során is a fenti kezdeményezések plusz pontot 
érnek.  
A Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetsége (KETOSZ) alakuló ülése Békés 
városában. A városháza dísztermében lesz 2010. július 23-án (pénteken), 11:30 órai kezdettel. 
Az alakuló ülést követően szakmai kerekasztal megbeszélés és közlekedésbiztonsági előadás 
kerül megszervezésre. Az eseményt követő két napon (2010. 07.24-25.) pedig az I. Békési 
Kerékpáros Fesztivál megrendezésére kerül sor.  
A bizottság elnöke megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása a felhívással kapcsolatban? 
Megadja a szót Dr. Ágoston Sándor bizottsági tag részére hozzászólásra. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Véleménye szerint a Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetségéhez csatlakozzon az 
önkormányzat, mivel a kerékpárút hálózat fejlesztése miatt szükség van plusz pontokra.  
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy pont a KETOSZ 
volt, akik nem támogatták az önkormányzatot. 
Tavaly amikor beléptek a Kerékpárosbarát Egyesületbe, közben pedig írták a kerékpárút 
pályázatot és várták volna az igazolást, amelyre három hónapot kellett várni.  
 
Balogh Csilla – jegyző: Kérdése, hogy mennyi az éves tagdíj, ugyanis a tagok kötelezettsége 
az éves tagdíj határidőre történő befizetése. Utána kell nézni, mennyi a szövetségnek az éves 
tagdíj összege. Van rá utalás. A szövetségeknél általában van tagdíj, főleg ha országos 
szövetség, fel kell tartania magát. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Minden szövetségnél van tagdíj, 
általában a település lakosságszámának arányában kell tagdíjat fizetni. 
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Elmondja, hogy az elmúlt évben, amely egyesülettől 
kértek nyilatkozatot a kerékpárút pályázathoz, 4-5 ezer forintot kért érte, pedig az 
önkormányzat nem volt tagja az egyesületnek. Erről mindenképpen tájékoztatni kívánta a 
bizottságot. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Kerékpárosbarát 
Települések Országos Szövetségéhez csatlakozzon az önkormányzat. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 3 igen szavazattal, 4 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül a Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetségének alapító tagja nem 
kíván lenni. 
A bizottság elnöke ismételten szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek, 
hogy a Kerékpárosbarát Települések Országos Szövetségéhez alapító tagként nem kívánnak 
csatlakozni. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 206/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy ne csatlakozzanak alapító tagként a Kerékpárosbarát Települések 
Országos Szövetségéhez (KETOSZ). 

 
 
 
Az Általános Művelődési Központ Óvodai, Bölcsődei intézményegység Kossuth és 
Eötvös utcai telephelyein szükségessé vált felújításokról 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely az Általános Művelődési Központ Óvodai, Bölcsődei 
intézményegységének Kossuth és Eötvös utcai telephelyein szükségessé vált felújítások 
tárgyában készült. Megkéri Feke László műszaki irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Az Általános Művelődési Központ Óvoda, Bölcsőde 
Intézményegységnek vezetője azzal a problémával fordult a Képviselő-testülethez, hogy a 
Kossuth utcai óvodánál és Eötvös utcai telephelyen lévő kerítések egyes részei felújításra 
szorulnak. A kerítések felújításához kb. 25 db. bontásból származó hullámpalát szeretnének 
igényelni. A „Ktsz” bontásából származó hullámpalából tudnánk biztosítani a kért 
mennyiséget. 
A tavalyi év során a Kossuth utcai óvodánál akadálymentesítés készült. Ezt követően az 
óvoda az alapítványi bevételéből az épület által közrefogott területet gumitéglával leburkolta. 
Az ereszcsatorna elvezetését csak úgy lehetett kialakítani, hogy a meglévő betonfelület - ami 
a gumitéglával burkolt felület mellett van – esős idő után napokig használhatatlan, mivel a víz 
megáll rajta. A júliusi karbantartási munkálatok során szeretnék ezt a régi, töredezett felületet 
sóderágyba rakott járólappal lerakni, mely a vízelvezetési gondokat is megoldaná. Ehhez 
kértek az önkormányzattól 500 db. 40x40-cm-es járólapot, mely mennyiség a rendelkezésre 
áll. Felföldi Attila műszaki ügyintéző volt kint a helyszínen, aki úgy véli, hogy megoldható a 
bontott hullámpalával a kerítés. A sóderágyba rakott járdalapokkal azt a területet, ahol megáll 
a víz meg lehet csinálni, nem tudja elszikkad-e a víz, de az óvodának ez volt a kérése. 
Személy szerint nem tartja túl jó megoldásnak járdalapokat elhelyezni egy gyermekintézmény 
udvarán.  
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Azok a járdalapok, melyeket az önkormányzat közmunkás dolgozói gyártanak, nem olyan 
síkok, felbuknak benne a gyerekek, az érdessége is számít a járdalapoknak. Az óvodának ezt 
volt a kérelme, az óvoda vezetése biztos tisztában van a veszélyekkel, az ő felelősségük a 
gyerekekre vigyázni. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy járjanak utána mindenképpen, hogy az óvónők vállalják-e a felelősséget. Ennek ellenére 
javasolja, hogy a kerítés és a vízelvezési gondok miatt járdalapok kerüljenek elhelyezésre az 
óvodákhoz. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek, hogy az ÁMK Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegység részére a Kossuth és Eötvös utcai óvodák kerítésének felújításához 25. db. 
bontásból származó hullámpalát, továbbá a Kossuth utcai óvoda vízelvezetési gondjainak 
megoldásához 500 db. 40 x 40 cm-es járólapot biztosítsanak. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 207/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegysége részére biztosítsa a Kossuth és Eötvös utcai óvodák 
kerítésének felújításához szükséges 25 db. bontásból származó hullámpalát, 
valamint a Kossuth utcai óvoda vízelvezetési gondjainak megoldásához 
szükséges 500 db. 40 x 40 cm-es járólapot. 

 
 
 
A Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény kézműves műhelyének áthelyezése a 
Dévaványa, Széchenyi u. 6. szám alatti ingatlan melléképületébe, valamint ugyanezen 
ingatlan lakóépületének vendégházzá történő átalakítása 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő kérelemre, melyet a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője nyújtott be. 
Megkéri Feke László műszaki irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Burainé Murányi Magdolna múzeumigazgató azzal a 
kéréssel fordult a Képviselő-testülethez, hogy az önkormányzat tulajdonába került 
Dévaványa, Széchenyi u. 6. szám alatti lakóház melléképületét kézműves műhely célra 
történő felhasználásra engedélyezni szíveskedjenek. Levelében leírta, hogy a múzeum raktára 
a folyamatos adományozásoknak köszönhetően kezd szűkössé válni, így a múzeum épületével 
szemben lévő ingatlan melléképülete alkalmas lenne - a jelenleg a múzeum raktárában 
működő - kézműves műhely céljára. Ezzel megoldódnának a raktározási problémáik is.  
A melléképület állapota a műszakilag megfelel, esetlegesen csak egy tisztasági meszelés válik 
szükségessé. Az önkormányzat karbantartó részlege kb. 25.000,- Ft. anyagköltséggel 
számolva kivitelezhetné. 
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A Képviselő-testület döntött arról is, hogy a Havancsák Ferencné által felajánlott Dévaványa, 
Széchenyi u. 6 szám alatti épületet – az épület belső rendbetételét követően - vendégházként 
üzemelteti. Burainé Murányi Magdolna arra a kérdésre is szeretne választ kapni, hogy 
mikorra várható az épület vendégházként történő átadása. 
A szálláshely-szolgáltatási tevékenység folytatásának részletes feltételeiről és a szálláshely-
üzemeltetési engedély kiadásának rendjéről szóló 239/2009. (X.20.) Kormányrendelet alapján 
„egyéb szálláshely” kategóriába lehetne besorolni. Azonban ahhoz, hogy az épület 
megfeleljen a rendeletnek fel kell újítani, át kell alakítani és be kell rendezni. 
Az átalakítási munkálatok az előterjesztésben felsorolta, melynek becsült költsége kb. 
2.000.000,- Ft és a berendezés becsült költsége kb. 1.000.000,- Ft, melyre az önkormányzat 
költségvetésében nincs elkülönített összeg. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a műszaki irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Elmondja, hogy a Széchenyi u. 6. szám alatti ingatlan belső rendezése nem megfelelő, 
véleménye szerint 2 millió forint sem lenne elegendő az átalakításra, a szobák is egymásba 
nyílóak. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Elmondja, hogy nem lett meghatározva milyen minőségi 
színvonalú vendégházat szeretne a Képviselő-testület. Valamilyen szinten az épületnek az 
elrendezéséhez ragaszkodni kell, nem azt jelenti az átalakítás, hogy a belseje teljesen 
átalakításra kerülne. Régi épület, és a helyiségek egymásba nyílnak, átjáró az egész ház.  
Vendégházként 1 millió forint szükséges a berendezéshez is, mivel a jogszabály előírja, 
milyen tartozékoknak kell lennie adott szobának (ágy, éjjeli szekrény, beépített szekrény, fotel 
stb.) 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Javasolja, hogy az intézmény részére a melléképület kerüljön átadásra használatra, de a 
vendégházként történő átalakítást a költsége miatt ne végezzék el. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Bereczki Imre 
Helytörténeti Gyűjtemény részére a Széchenyi u. 6. szám alatti ingatlan melléképülete 
kézműves műhely céljából kerüljön átadásra. Javasolják továbbá, hogy az ingatlan 
vendégházként történő átalakítása annak költsége miatt ne kerüljön megvalósításra.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 208/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
adja hozzájárulását ahhoz, hogy a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény 
raktárépületében jelenleg működő kézműves műhely áthelyezésre kerüljön a 
Dévaványa, Széchenyi u. 6 szám alatt lévő ingatlan melléképületébe. 
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Javasolja a bizottság, hogy a melléképület tisztasági meszelését az 
önkormányzat karbantartó részlege végezze el, és az anyagköltséghez 
szükséges 25.000 Ft-ot az önkormányzat 2010. évi költségvetés tartaléka 
terhére biztosítsa.  

Javasolja továbbá a bizottság, hogy a Dévaványa, Széchenyi u. 6 szám alatti 
ingatlan lakóépületének vendégházzá történő átalakítása – melynek költsége 
3.000.000,- Ft. – egyelőre ne kerüljön megvalósításra, figyelembe véve az 
önkormányzat nehéz pénzügyi helyzetét. 

 
 
„Az érték benned van! A versenyképesség feltételeinek javítása az Általános Művelődési 
Központ Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységében” című pályázat 
keretében pedagógiai célok, valamint az SNI, HHH és HH gyermek sikeres neveléséhez, 
oktatásához szükséges taneszközök beszerzésére indított helyi beszerzési eljárás. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely „Az érték benned van! A versenyképesség feltételeinek 
javítása az Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola 
intézményegységében” című pályázat keretében pedagógiai célok, valamint az SNI, HHH és 
HH gyermek sikeres neveléséhez, oktatásához szükséges taneszközök beszerzésére indított 
helyi beszerzési eljárás. 
Megkéri Ernyes Csilla pályázatíró referenst az ismertetésre. 
 
Ernyes Csilla – pályázatíró referens: Ismerteti, hogy „Az érték benned van! A 
versenyképesség feltételeinek javítása az Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus 
Általános Iskola intézményegységében” című pályázat keretében lehetőség van a pedagógiai 
célok, valamint az SNI, HHH és HH gyermek sikeres neveléséhez, oktatásához szükséges 
taneszközök beszerzésére, mellyel kapcsolatosan az önkormányzat helyi beszerzést indított a 
megfelelő szervezetet kiválasztására. Az előterjesztésben bemutatták mely taneszközökre 
kértek ajánlatot. A fenti eszközök beszerzésére vonatkozóan a helyi beszerzési eljárásra négy 
cégtől kértek árajánlatot, a megadott határidőig három cég küldte meg árajánlatát. Az 
ajánlatok összehasonlítása során olyan helyzet állt elő, hogy nem egy ajánlattevővel tudna az 
önkormányzat szerződést kötni, hanem hárommal.  
Az ajánlattevők az eszközökre az előterjesztésben látható táblázatos formában 
összehasonlítható összegekkel adták meg ajánlataikat. A táblázatban kijelölt tételek az adott 
vállalkozóval megkötendő szerződés részét képezik.  
 
A fentiek figyelembevételével az alábbi ajánlattevőkkel illetve összegekre kívánnak 
szerződést kötni:  

1. Sulitech 97 Kft. /8000 Székesfehérvár, Virág u. 28. / 
 Ajánlati ár: 316.832,- Ft + ÁFA =  396.040,- Ft 

Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött támogatási, illetve a vállalkozóval 
megkötendő szállítási szerződéshez. 

 

2. Hor ZRt. /1076 Budapest Péterfy S. u. 7. / 
 Ajánlati ár: 70.156- Ft + ÁFA =  87.695,- Ft 

Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött támogatási, illetve a vállalkozóval 
megkötendő szerződéshez. 
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3. Almus Pater Taneszköz és Intézményellátó Zrt.    
6726 Szeged Fő fasor 121.  
Ajánlati ár:  855.466,- Ft + ÁFA =  1.069.333,- Ft 

Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött támogatási, illetve a vállalkozóval 
megkötendő szállítási szerződéshez. 

Az ajánlatok összehasonlítása után javasolják az összesítés alapján az ajánlattevőket a 
taneszközök beszerzésére vonatkozó feladatok ellátására.  
Jelzi a pályázatíró referens, hogy országos szinten is gondok vannak, ugyanis a szükséges 
taneszközöket még nem is forgalmazzák, nem lehet kapni. Kiírták a kompetencia alapú 
oktatásra a pályázatokat, de még taneszközök nincsenek. 
Példaként említi, hogy a Logico-Piccolo keret megszűnt, így hiába teszik be az alapot a 
pályázatba, mert a feltöltő anyag sem ér semmit.  
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy már tanítani kellene a kompetencia alapú oktatáshoz szükséges eszközökkel, amelyek 
még nincsenek forgalomban, ez mindenképpen nagy gondot okoz. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: A beszerzési eljárást úgy készítették elő, 
hogy amely eszközökre ajánlatot adtak, arra kötnek szerződés. A forrása biztosított a pályázat 
keretében.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, van-e még valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy több hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy „Az érték benned van! A 
versenyképesség feltételeinek javítása az Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus 
Általános Iskola intézményegységében” című pályázat keretében a taneszközök beszerzésére 
vonatkozóan a beérkezett ajánlatok közül a Sulitech 97 Kft., a Hor Zrt. és az Almus Pater 
Taneszköz- Intézményellátó Zrt-től kerüljenek beszerzésre a szükséges taneszközök. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 209/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága „Az érték benned van! 
A versenyképesség feltételeinek javítása az Általános Művelődési Központ 
Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységében” című DAOP-
4.1.2/2F-2f-2009-0011 jelű pályázathoz tartozó taneszközök beszerzésére 
vonatkozóan – helyi beszerzés keretében – beérkezett ajánlatokat megismerte 
és javasolja a testületnek, hogy az előterjesztésben részletezett ajánlatok 
alapján a Sulitech 97 Kft.-től (8000 Székesfehérvár Virág u. 28. ) 396.040,- 
Ft. összegben, a Hor Zrt.-től (1076 Budapest Péterfy S. u. 7. ) 87.695,- Ft. 
összegben, az Almus Pater Taneszköz- Intézményellátó Zrt.-től (6726 
Szeged Fő fasor 121.) 1.069.333,- Ft. összegben kerüljenek beszerzésre a 
szükséges taneszközök. 
 A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert vállalkozókkal megkötendő 
szállítási szerződések aláírásával.  
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Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy a következő előterjesztés szintén az általános iskolában taneszköz beszerzésére 
vonatkozik. Az Új Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi Megújulás Operatív Program 
(TÁMOP) támogatási rendszeréhez benyújtott „Pedagógusok módszertani kultúrájának 
korszerűsítése a dévaványai ÁMK-ban ” című pályázat keretében valósulna meg a taneszköz 
beszerzés. Az értékhatárt figyelembe véve helyi beszerzés eljárás keretében valósul meg. A 
beszerezni kívánt taneszközökre két ajánlattevőt kerestek meg, de sajnos a taneszközök 
egyedisége miatt egyik sem tudta biztosítani teljes körűen, ezért a kitűzött feladat 
megvalósításához mindkét ajánlattevő ajánlatát figyelembe kell venni.  
A megadott határidőig: 2010. június 03. 10.00 óráig két cég küldte meg árajánlatát az 
előterjesztésben ismertetett tartalommal. 
Az alábbi ajánlattevőkkel illetve összegekre kívánnak szerződést kötni: 
 
1.  Sulitech 97 Kft.  

8000 Székesfehérvár, Virág út 28. 
 Ajánlati ár bruttó összege 1.352.620,- Ft. 
Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött támogatási szerződéshez, illetve a projekt 
befejezésének időpontjához (2010. augusztus 31.). 
 
2.  HOR Zrt.  

1076 Budapest, Péterfy S. út 7.  
 Ajánlati ár bruttó összege 806.305,- Ft. 
Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött támogatási szerződéshez, illetve a projekt 
befejezésének időpontjához (2010. augusztus 31.). 
 
Az ajánlatok összehasonlítása után javasolják az összesítés alapján az ajánlattevőket a 
taneszközök beszerzésére vonatkozó feladatok ellátására. 
Megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása a TÁMOP program keretében az általános iskola 
részére taneszköz beszerzésére beérkezett ajánlatokkal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a TÁMOP program 
keretében a „Pedagógusok módszertani kultúrájának korszerűsítése a dévaványai ÁMK-ban” 
pályázat részeként a taneszköz beszerzésére beérkezett ajánlatok közül a Sulitech 97 Kft. és a 
HOR Zrt-től kerüljenek beszerzésre a taneszközök. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 210/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a „Pedagógusok 
módszertani kultúrájának korszerűsítése a dévaványai ÁMK-ban” TÁMOP – 
3.1.4-08/2-2009-0068 jelű pályázathoz tartozó taneszköz beszerzésre 
vonatkozóan – helyi beszerzés keretében – beérkezett ajánlatokat megismerte 
és javasolja a testületnek, hogy az előterjesztésben részletezett ajánlatok 
alapján a  
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Sulitech 97 Kft-től (8000 Székesfehérvár, Virág út 28) 1.352.620,- Ft. 
összegben, a HOR Zrt-től (1076 Budapest, Péterfy S. út 7.) 806.305,- Ft. 
összegben kerülnek beszerzésre a taneszközök. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a szállítási szerződések 
aláírásával.  

 
 
 
Dévaványai sporttelepen lévő labdarúgópálya felületi csapadékvíz elszivárgásának 
meggyorsítása  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, amely a Dévaványai sporttelepen lévő labdarúgópálya felületi 
csapadékvíz elszivárgásának meggyorsítása tárgyában készült és a Körös-Berettyói 
Vízgazdálkodási Társulat nyújtotta be. 
Megkéri Feke László műszaki irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a hivatal 
megrendelte Mitykó Mihály talajmechanikustól a talajbevizsgálást, aki talajmintát vett 6 
helyen, volt ahol 3 m mélységig. Már szemrevételezéskor azt mondta ne várjanak semmi jót, 
ugyanis a felső 20 cm fekete réteg, amelyben van humusz is, nincs 20 cm, és 5-8 %-ra 
becsülte a humusztartalmát a 20 cm-es humusz rétegnek. Alatta viszont agyagréteg található, 
50-60 cm-ig barnás agyag, 3 méterig pedig sárga színű iszapos agyagot találtak, amely a 
legoptimálisabb szigetelőanyag. A Vízgazdálkodási Társulat szakemberei is nézték 
mintavétellel a talajt, ők is fúrtak le 3 méter mélységig, és már a kézi mintavételi készülék is 
ugyanezt a talajszerkezetet mutatta, sárgás iszapos agyagtalajt találtak, amely annyira tömör, 
hogy nem engedi át a vizet. Azokon a részeken ahol felületi vizet tapasztaltak, m2-enként 
kavicskutak elhelyezését javasolják elsődlegesen, mert ez kerülne kevesebbe. Úgy gondolja 
az irodavezető, hogy a függőlegesen történő kutakba történő elszikkasztás semmit nem ér, 
véleménye szerint ez a megoldás nem oldaná meg a gondokat. A másik javaslata a 
Vízgazdálkodási Társulatnak, hogy a humuszréteg alá kavicsfeltöltéssel ellátott drénhálózat 
készülne, amelyre nincs utalás, hogy garanciába elkészítenék, vagy az önkormányzatnak 
kellene elkészítenie. Az irodavezető véleménye szerint viszont ez a megoldás sem lenne 
megfelelő, főleg nem, ahogy lerajzolták, a keresztbe drénezéssel. Jelzi az irodavezető, hogy 
először hosszában történő drénezést javasoltak, és Polgármester Úrral nem akarták megérteni 
miért jó valamit hosszában drénezni 110 méteren keresztül, melyet ha megfeleznek 55 
méteren keresztül egyik irányba lejtetni és 55 méteren keresztül másik irányba vinni 
drénvezetékbe, és miért nem keresztbe, mikor az csak 66 méter összesen és sokkal hamarabb 
lefolyna a víz – ezért nem értették a Társulat javaslatát.  
Azt sem értik miért kell 5 méter tengelytávolsággal szeretnék ledrénezni. A talajmechanikus 
azt mondta akit megbíztak, hogy a víz függ a drénezésnek a tengelytávolsága a felette lévő 
talajvíz áteresztő képességétől. Ezeknek a dréneknek, amelyek benne vannak a földben, van 
egy leszívó ága, amely egy „sokadfokú” görbe, és akkor fogja a területet – a két drén közötti 
vízterületet – víz fejteni, ha a két leszívó ág a talajszint alatt összemetsz. Amennyiben 5 méter 
távolságra teszi és ez nincs csak 25 cm mélyen, ennek a leszívó ága a dréntől jobbra és bal 
irányba 15-20 cm-nél nem lesz több. Így 5 méterenként lesz egy 50 cm-es sáv, ami vizet 
szállít, de nem lehet 50 cm-enként bedrénezni a területet, mert akkor fel kell ásni az egészet.  
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Véleménye szerint a Vízgazdálkodási Társulat által tett javaslatok nem megoldások a felületi 
víz elvezetésére. A tervező is a Vízgazdálkodási Társulat volt, és a kivitelező is. A műszaki 
ellenőrzést személy szerint végezte az irodavezető, de ő csak azt követelheti meg, ami a 
tervben benne van. Ez terv szerint, pontosan megépült. A tervezőnek a felelősségét kellene 
felvetni, csak a kivitelezők is ők voltak, ezért próbálnak minél költségtakarékosabb megoldást 
bemutatni. A műszaki ellenőrnek nincs joga javaslatot tenni. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a tájékoztatását a műszaki irodavezetőnek. Megkérdezi, hogy a talajvizsgálat 
eredménye mikorra várható? 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Igyekeznek a talajvizsgálatot elvégezni, reméli, hogy a 
csütörtöki testületi ülésre elkészül. Nem tudják, hogy a vizsgálati laborok mennyire terheltek, 
és nem tudja, hogy egy-egy adott vizsgálatnak mennyi az időtartama. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Véleménye 
szerint a Körös-Berettyói Vízgazdálkodási Társulat a labdarúgópálya felületi csapadékvíz 
elszivárgásának meggyorsítására tett javaslatait ne fogadják el. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Elmondja, hogy a talajminta vételkor 60-65 cm-re a talaj 
felszíntől már víz állt, és ez a víz nem az agyagrétegből jött, hanem a felső rétegből szivárgott 
le. Ha van egy 10 cm átmérőjű lyuk, amely 50 cm mélységig üres, abba minimális 
mennyiségű vizet lehet beleönteni, és az agyagréteg nem tudja elinni. Ezért nem is érti, miért 
akarnak függőlegesen lyukat fúrni a talajba, és majdnem tele lyukba vizet engedni. Hiába 
fúrják tele a pályát négyzetméterenként. 
 
Kiss Gábor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Említett az 
irodavezető, hogy a talaj felső rétegének humusztartalma 7-8 % lehet kb. Kérdése, hogy 
mennyinek kellene lennie? 
 
Feke László – műszaki irodavezető: A felső talajrétegnek, amely 20 cm, teljesen humusznak 
kellene lennie. Véleménye szerint hiába lenne a 20 cm humusz réteg, a vizet átengedné és 
alatta állna a víz, nem tud elfolyni a drénbe a víz, mert agyag van alatta, az agyagban pedig 
nem tud leszivárogni a víz. Véleménye szerint „bogárhátúra” kellett volna készíteni, mint az 
aszfalt utakat, 33 métert jobbra, 33 métert balra lejtetni és a humuszba átszivárgott volna a 
víz, és oldalt leszivárgott volna. Referenciával rendelkezett a Társulat, több száz 
labdarúgópályát épített már, és nem volt eddig gond.  
 
Nagy Antal - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság külső tagja: 
Kérdése, hogy a bogárhátú technológia elfogadott, alkalmazzák Magyarországon? 
  
Feke László – műszaki irodavezető: Igen elfogadott. Elmondja azt is az irodavezető, hogy a 
régi pálya, amikor beszintezésre került, a legmagasabb és legmélyebb pontja között 47 cm 
volt a különbség és senki nem vette észre, síknek látta mindenki.  
 
Nagy Antal - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság külső tagja: 
Véleménye szerint el kell felejteni a dréncsövezést, előbb-utóbb beiszapolódnak, nem lehet 
olyan sűrűn rakni a dréncsöveket, hogy elég legyen, nem lenne megfelelő megoldás.  
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Feke László – műszaki irodavezető: A problémákat ismerve már tudnák a műszaki megoldást. 
A régi pályához nem kellett volna hozzányúlni véleménye szerint, arra 15-20 cm 
kavicsréteget, szivárgó réteget kellett volna ráhelyezni, ezzel kialakítani a lejtést, és arra 20 
cm humusz réteg kerülhetett volna, ezáltal ki lett volna emelve a pálya. A humuszrétegen 
átszivárgott volna a víz, a kavicsrétegen pedig kimegy a víz oldalra és kétoldalt kellett volna 
olyan nyílt árkot készíteni, amelyre rácsot raknak, olyan rácsot ami a biztonsági távolságon 
kívül van (2 méterre), és elvezette volna a vizet.  A Vízgazdálkodási Társulat dolgozói voltak 
a szakemberek, a tervezők, nekik tudniuk kellett volna mi a megoldás. Véleménye szerint a 
gond az volt, hogy nem is vettek talajmintát. Meglepődtek a talaj szerkezetén.  
 
Nagy Antal - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság külső tagja: 
Véleménye szerint a dévaványai föld tulajdonságát nem vették figyelembe, alábecsülték, 
ugyanis sokszor a belvíz is a talaj minősége miatt alakul ki. Van egy vízzáró réteg közel a 
talaj felszínhez. 
 
Feke László – műszaki irodavezető: Véleménye szerint ahhoz, hogy meghatározzák mi lehet a 
megoldás, meg kellene várni a hivatal által megbízott talajmechanikus szakvéleményét, aki 
teljesen független. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Javasolja, 
hogy a Körös-Berettyói Vízgazdálkodási Társulatnak a dévaványai sporttelepen lévő 
labdarúgópálya felületi csapadékvíz gyorsabb elvezetésére tett javaslatait ne fogadják el, és 
várják meg a talajbevizsgálás eredményét, a testületi ülésen döntsenek milyen műszaki 
megoldással történjen a labdarúgópályán a felületi csapadékvíz elvezetése.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Körös-Berettyói 
Vízgazdálkodási Társulatnak a dévaványai sporttelepen lévő labdarúgópálya felületi 
csapadékvíz gyorsabb elvezetésére tett javaslatait ne fogadják el. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 211/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Körös-Berettyói Vízgazdálkodási Társulatnak a dévaványai 
sporttelepen lévő labdarúgópálya felületi csapadékvíz gyorsabb elvezetésére 
tett javaslatait ne fogadják el, mivel azok műszaki megoldása nem megfelelő. 
Javasolja a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság, 
hogy a Polgármesteri Hivatal műszaki irodája által talajmechanikustól 
megrendelt talajbevizsgálás eredményét várják meg, és annak ismeretében 
döntsön a testület a labdarúgópálya felületi csapadékvíz gyorsabb elvezetése 
érdekében a műszaki megoldásról. 

 
 

Feke László műszaki irodavezető és Ernyes Csilla pályázatíró referens távozik az 
ülésről. 
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Általános Művelődési Központban létszámcsökkentés 2 fő pedagógusi álláshelyen 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő előterjesztésre, melyet Süle Lászlóné személyügyi ügyintéző készített. Az 
Általános Művelődési Központ Vezetője az intézményben a feladatellátás racionálisabb 
megszervezéséből adódóan 2010. július 15. nappal kezdődően álláshely megszüntetésével 
együtt járó létszámcsökkentés végrehajtását kezdeményezte a Dévaványa Város 
Önkormányzat Képviselő-testületénél.    
Létszámcsökkentés az Általános Művelődési Központ gazdálkodási körében 2 fő pedagógusi 
álláshelyen főfoglalkozásban, határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszonyban 
foglalkoztatott munkavállalót érint.  
 
Létszámcsökkentés előtti létszám:  

• Általános Művelődési Központ költségvetési szerv összesen létszáma: 139 fő 
                         ebből pedagógus létszám: 87 fő 
Létszámcsökkentés utáni létszám:  

• Általános Művelődési Központ költségvetési szerv összesen létszáma: 137 fő 
                        ebből pedagógus létszám: 85 fő 
 
A létszámcsökkentés feltételeit az előterjesztésben részletezte a személyügyi ügyintéző. 
 
Megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása az ÁMK intézménynél történő 2 fő 
létszámleépítéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az Általános Művelődési 
Központnál 2010. július 15. nappal kezdődően két fő főfoglalkozásban, határozatlan idejű 
közalkalmazotti jogviszonyban foglalkoztatott pedagógusi álláshely megszüntetéssel együtt 
járó létszámcsökkentés végrehajtását rendelje el.  

Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 212/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az önkormányzat által fenntartott intézmények létszámhelyzetének és 
az intézmények közötti tervezhető létszám- és álláshely átcsoportosítás 
lehetőségének függvényében két fő felmentéssel együtt járó 
létszámcsökkentésről döntsön. 

Az Általános Művelődési Központ önállóan működő és gazdálkodó 
költségvetési szerv gazdálkodási körében - a feladatellátás racionálisabb 
megszervezéséből adódóan 2010. július 15. nappal kezdődően - két fő 
főfoglalkozásban, határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszonyban 
foglalkoztatott pedagógusi álláshely megszüntetéssel együtt járó 
létszámcsökkentés végrehajtását rendelje el.  
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Létszámcsökkentés előtti létszám:  
• Általános Művelődési Központ költségvetési szerv létszáma összesen: 

139 fő 
 ebből pedagógus létszám: 87 fő 
 

Létszámcsökkentés utáni létszám:  
• Általános Művelődési Központ költségvetési szerv létszáma összesen: 

137 fő 
 ebből pedagógus létszám: 85 fő 
 

Képviselő-testület bízza meg az Általános Művelődési Központ Vezetőjét, 
hogy a létszámleépítéssel érintett munkavállalókat írásban tájékoztassa a 
Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 30/A. § 
előírásai szerint és amennyiben a feltételek fennállnak a Prémiumévek 
programról és a különleges foglalkoztatási állományról szóló 2004. évi 
CXXII. törvény előírásairól.  
 
A létszámcsökkentéssel felmerülő fizetési kötelezettségek miatt keletkező 
kiadásokra az állami költségvetésben biztosított egyszeri költségvetési 
hozzájárulás igénylésére pályázatot nyújtson be a Magyar Államkincstár Dél-
alföldi Regionális Igazgatóságához a helyi önkormányzatok és többcélú 
kistérségi társulások létszámcsökkentési döntéseivel kapcsolatos egyszeri 
költségvetési támogatás igényléséről, döntései rendszeréről, folyósításának és 
elszámolásának részletes feltételeiről szóló 4/2010.(I. 26.) ÖM rendeletben 
foglaltak alapján, valamint gondoskodjon a Prémiumévek programról és a 
különleges foglalkoztatási állományról szóló 2004. évi CXXII. törvény 
előírásai szerint a támogatás igényléséről.  

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: A 
következő előterjesztést szintén a személyügyi ügyintéző készítette. Mivel az Általános 
Művelődési Központnál 2010. július 15. nappal kezdődően két fő főfoglalkozásban, 
határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszonyban foglalkoztatott pedagógusi álláshely 
megszüntetéssel együtt járó létszámcsökkentés végrehajtása mellett foglaltak állást, így a 
létszámcsökkentéssel érintett közalkalmazottnak a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 
évi  XXXIII. 30/A §- a alapján a munkáltatón belül és a munkáltató fenntartója által más Kjt. 
hatálya alá tartózó munkáltatónál, polgármesteri hivatalnál iskolai végzettségének és 
képzettségének megfelelő másik betöltetlen munkakört kell felajánlani.  
Az Önkormányzat az intézményei a „Bereczki Imre” Helytörténeti Gyűjtemény, 
Polgármesteri Hivatal létszámhelyzetének és az intézmények közötti tervezhető létszám és 
álláshely átcsoportosítás lehetőségének felülvizsgálata során pedagógusi végzettséggel 
rendelkező munkavállalónak végzettségének, képzettségének megfelelő munkakört nem tud 
felajánlani. 
 
Megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása az előterjesztéshez? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, mivel a létszámleépítéssel érintett két pedagógus részére 
iskolai végzettségének és képzettségének megfelelő másik betöltetlen munkakört nem tudnak 
felajánlani, javasolják a testületnek, hogy a létszámleépítésről a munkáltató írásban értesítse 
az érintett munkavállalókat.  
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Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 213/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága az alábbi javaslatot 
terjeszti a testület felé. 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete …../2010. (VI.24.) Kt. 
határozatában az Általános Művelődési Központ önállóan működő és 
gazdálkodó költségvetési szervnél 2010. július 15. nappal kezdődően két fő 
pedagógus álláshely megszüntetéssel együtt járó létszámcsökkentésről 
döntsön. 
Az önkormányzat létszámcsökkentéssel érintett álláshelyeken 
foglalkoztatottak - jogviszonyban töltött idejük folyamatosságának 
megszakítása nélkül - foglalkoztatására az önkormányzat költségvetési 
szerveinél, polgármesteri hivatalnál meglévő üres álláshelyeken, az 
előreláthatólag megüresedő álláshelyeken vagy a tervezett új álláshelyeken, 
illetve szervezeti változás, feladatátadás következtében az önkormányzat 
fenntartói körén kívüli munkáltatónál nincs lehetőség.   
Képviselő-testület bízza meg a munkáltatói jogkör gyakorlóját, hogy a 
létszámleépítéssel érintett munkavállalót írásban tájékoztassa. 

 

 
Nehéz helyzetbe került, lakáshitellel rendelkező lakosok kérelmére döntés meghozatala 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést. Sélleiné Juhász Éva és Séllei Lajos a Dévaványa, Erkel utca 15. sz. 
alatti ingatlannak ½-ed – ½-ed részben tulajdonosai, mint adós és zálogkötelezett 2010. június 
02. napján kérelmet nyújtottak be lakóingatlan bérleti jogának megszerzése iránt. Megkéri a 
gazdálkodási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy a kérelmezők nem 
felelnek meg a nehéz helyzetbe került lakáshitellel rendelkező lakosok kérelmének 
eldöntésére, ugyanis nehéz helyzetbe kerültek, de a bank a kölcsönszerződést nem mondta fel. 
Az ingatlan tulajdonosok még eddig mindig befizették a törlesztő részletet, de jelzik, hogy 
egyre jobban igénybe veszi a családi költségvetést a törlesztés. 
Ezért felajánlják az ingatlanuk megvásárlásra. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Jelzi, 
hogy a tulajdonosok a továbbra is ott szeretnének lakni az ingatlanban azt követően is, hogy 
az önkormányzat azt megvásárolná, bérlőként benne maradnának.  
 
Balogh Csilla – jegyző: Egyelőre a lakosok is rendesen fizetik a törlesztő részletet, nincs 
elmaradásuk.  
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Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Amennyiben nem fizetnék a lakosok a 
törlesztő részletet, egy idő után a pénzintézet felmondaná a hitelt, és azután felelne meg és 
jöhetne az önkormányzathoz nehéz helyzetbe került, lakáshitellel rendelkező lakosként 
kérelemmel. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Tájékoztat arról, hogy a kormány is gondolkodik valamilyen 
megoldáson a lakáshitel esetében, tehát nem biztos, hogy az önkormányzatnak kell 
megvásárolnia a lakásokat. Nem tudják még, hogy mi lesz, de mivel kevés önkormányzat van, 
aki fel tudja vállalni – Békés megyében mindössze 2 település alkotott rendeletet – a nehéz 
helyzetbe került lakáshitellel rendelkező lakosok segítését. Lehet látni, hogy nem hatályosul, 
hiába van rá jogszabály. A pénzintézet nem adna erre hitelt, mert nem egy kényszer-
értékesítésről van szó, ez egy sima adásvétel lenne, amire nincs kedvezményes hitel. 
Véleménye szerint a kérelmezők nem voltak tisztába a feltételekkel, csak kitöltöttek egy 
kérelem nyomtatványt és benyújtották a testülethez. Maga a jogi szabályozás nem erről szól, a 
kérelmezők nem felelnek meg a feltételeknek. Az önkormányzat árverésen, vagy árverésen 
kívül, de árverési vétel hatályával vásárolhatja meg. De itt nincs szó semmiféle árverésről. Élő 
hitelszerződése van a tulajdonosoknak, és fizették eddig rendesen a törlesztést, nincs 
hátralékuk. Ezért csak az ingatlan megvásárlása jöhet szóba.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Mivel a 
lakások és helyiségek bérletére vonatkozó szabályokról szóló önkormányzati rendeletben 
foglaltaknak, az elővásárlási joggal érintett lakások megvásárlásra és hasznosítására 
vonatkozó szabályoknak nem felelnek meg a kérelmezők, nem tud az önkormányzat 
elővásárlási jogával élni. Az ingatlan megvásárlását pedig véleménye szerint ne javasolják. 
Megkérdezi, van-e valakinek hozzászólása? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy Sélleiné Juhász Éva és 
Séllei Lajos Dévaványa, Erkel utca 15. sz. alatti lakosok ingatlanát az önkormányzat ne 
vásárolja meg. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 214/2010. (VI. 21.) PEÖV. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy ne vásárolja meg Sélleiné Juhász Éva és Séllei Lajos Dévaványa, Erkel 
utca 15. sz. alatti lakosoktól a Dévaványa 233 hrsz. alatt lévő, természetben 
Dévaványa, Erkel utca 15. szám alatt található ingatlanukat.  
A képviselő-testület bízza meg a hivatal szervezési irodáját, hogy a 
kérelmezőket a testület döntéséről értesítse. 

 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs. 
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Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell folytatnia 
önkormányzati hatósági ügy tárgyalása esetén. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
 
A jegyzőkönyv a 42. oldaltól a 44. oldallal bezárólag a zárt ülés anyagát tartalmazó külön 
jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1610 órakor bezárja. 

 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Földi Imre  
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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